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SKRAĆENI ZAPISNIK 
29. SJEDNICA Gradskog vijeća Grada Pule, održana 

10.12.2020. godine u Zajednici Talijana (Circolo) u Puli, Carrarina 1 
 
 
Sjednicu je u 10,00 sati otvorio TIZIAO SOŠIĆ (IDS-ISU-ZELENI), predsjednik Vijeća, koji 
je sjednici i predsjedavao. 
 
POŠTOVANI VIJEĆNICI DOBAR DAN 
– EGREGI CONSIGLIERI BUON GIORNO, 
 

OTVARAM 29. SJEDNICU GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULE - 
DICHIARO APERTA LA 29ma SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI 
POLA.  
 

Sukladno preporuci Stožera civilne zaštite o potrebi većeg prostora za održavanje Sjednice 

gradskog vijeća, ista se održava u Zajednici Talijana. Pridržavajući se smjernica i 

protuepidemijskih mjera Stožera, u ovoj sali smo osigurali smještaj za vijećnike i izvjestitelje 

akata po točkama dnevnog reda, a ostali sudionici su na gornjem katu. Ringrazio la Comunità 

degli Italiani di Pola per l’ospitalità e per essere riusciti a organizzare tutto il necessario per 

svolgere oggi questa sessione del Consiglio municipale.  

POZDRAVLJAM: 

- gosp. Borisa Miletića GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA, 

- i gosp. Roberta Cveka ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA – I VICESINDACO 

- gđu. Elenu Puh Belci ZAMJENICU GRADOANAČELNIKA koja sjednicu prati preko 

WEBEXA 

- PROČELNIKE upravnih tijela Grada – Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città 

- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società municipali 

- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città  

- predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA (koji sjednicu 

prate putem live streaminga) 

- gđu. Lorenu Benčić, – simultanog prevoditelja na znakovni jezik - interprete simultaneo 

nella lingua dei segni 

- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem live streaming-a na 

mrežnim stranicama Grada Pule – tutti gli SPETTATORI che ci seguono sulla TV Nova o in 

diretta tramite il servizio live streaming dal sito della Città di Pola  

- i ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI 
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Molim vijećnike i ostale sudionike koji prate ovu sjednicu Gradskog vijeća putem sustava 
VEBEXa da isključe svoje kamere kada ne sudjeluju u raspravi kako bi tehnički lakše sustav 
mogao izdržati tijekom ove sjednice. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Roberto Fabris, Radenko 
Ognjenović, Mirko Jurkić, opravdali izostanak sa današnje sjednice. 
Vijećnici Petar Ćurić, Ivona Gudelj i Massimo Brajuha sudjeluju u radu sjednice Gradskog 
vijeća putem WEBEX video sustava. Vijećnik Mauricio Licul najavio je kašnjenje na 
sjednicu. 
 
Imajući u vidu da je određeni broj vijećnika fizički prisutan u ovoj zgradi, a određeni vijećnici 
će sudjelovati u radu Gradskoga vijeća putem video sustava, utvrditi ćemo kvorum prozivkom 
tako da bismo imali jedinstveni broj: 
 
 PRISUTNI / ODSUTNI 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mirov. mandata  

2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-ISU-ZELENI   

3. IVAN NEKIĆ IDS-ISU-ZELENI   

4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-ISU-ZELENI   

5. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI   

6. GORDANA FERENČIĆ IDS -ISU-ZELENI   

7. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI  

8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   

9. TIZIANO SOŠIĆ IDS-ISU-ZELENI.  

10. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI   

11. KRISTINA RABAR IDS-ISU-ZELENI.  

12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS-ISU-ZELENI   

13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   

14. DUNJA RAČIĆ IDS-ISU-ZELENI  

15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS Prisutan od toč.6.dnevnog reda 
te odlazi tijekom toč.18. 

16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS Odlazi nakon toč.13. 

17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS S. Hrelja-mirov.mandata 
Opravdao izostanak 

18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS Prisutna od točke 10. dn.reda te 
odlazi nakon toč.13. 

19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  

20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  

21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS Opravdao izostanak 

22. MIRKO JURKIĆ HDZ Opravdao izostanak 

23. IVONA GUDELJ HDZ  

24. PETAR ĆURIĆ HDZ  

25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID  
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Slijedom prozivke i prijave prisutnosti u sustav eGlasanja te evidencijskih listića utvrđujem 
da je na 29. sjednici prisutno 20 od ukupno 25 vijećnika te da Gradsko vijeće može 
pravovaljano odlučivati. Tijekom točke 6. na sjednicu dolazi Mauricio Licul, a tijekom točke 
10. dolazi Sanja Radolović. Nakon točke 13. sjednicu napušta Danijel Ferić i Sanja Radolović 
te tijekom rasprave po točki 18. odlazi Mauricio Licul, a tijekom točke 25 odlazi Siniša 
Gordić. 
 
OSTALI PRISUTNI 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
INGRID BULIAN, po ovlaštenju pročelnik UO prostorno uređenje, kom. sustav i imovinu 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica UO za kulturu 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o.  
VESNA DUKIĆ, direktorica, Kaštijun d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor, Luka Pula d.o.o. (WebEx) 
DARKO BURŠIČ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor, Plinara d.o.o. (WebEx) 
IGOR ŠKATAR, direktor, Pulapromet d.o.o. (WebEx) 
DEAN STARČIĆ, direktor, Vodovod Pula d.o.o. (WebEx) 
IGOR STARI, direktor, Pula Herculanea d.o.o. i Pragrande d.o.o. (WebEx) 
IVAN GLUŠAC, direktor, Pula Sport d.o.o. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula parking d.o.o. (WebEx) 
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o. 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica, Dječji vrtić Pula 
SANJA KRIZMAN, Dječji vrtića Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROSIN, ravnateljica, Dnevni centar Veruda-Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica, INK–Gradsko kazalište Pula (WebEx) 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula film festivala (WebEx) 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište Pula 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe 
JOVANA PRUSAC FABRIS, protokol 
GORAN KLIMOV, informatičar 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar 
MICHEL PERCAN, administrativni referent_eGlasanje 
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PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Poziv s materijalima za 29. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 

 30. studenog 2020. godine, osim materijala: 
  
- za točku 19. „Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim 

porezima Grada Pule-Pola“ koji je dostavljen dana 04.12.2020. budući je savjetovanje 
sa zainteresiranom javnošću, sukladno Zakonu o pravu na pristup informacijama, 
zaključeno 03.12.2020. godine 

 
- Za točke:  

20.1. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji 
poslovnih prostora Grada Pule – Pola i za točku 
20.2. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju zakupnine, 
zona i djelatnosti u poslovnim prostoru Grada Pule – Pola, 

materijali su dostavljeni 07.12.2020. godine, budući je savjetovanje sa zainteresiranom 
javnošću zaključeno 04.12.2020. godine. 
 
Dana 03. prosinca 2020. godine dostavili smo Prvu dopunu dnevnog reda s točkom 
- Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Ugovora o kupoprodaji 
dionica. 
 
Dana 07. prosinca 2020. godine dostavili smo vam drugu dopunu dnevnog reda sa točkama: 

- Donošenje Odluke o utvrđivanju zakupnine poslovnih prostora Grada Pule za vrijeme 
trajanja posebnih okolnosti u prosincu 2020. godini  

- Donošenje Odluke o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule-
Pola u 2021. godini  

 
Prijedlozi akata i materijali za 29. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
 
Vijećnicima je na znanje 05. studenoga te 03. prosinca 2020. godine dostavljeno: 

- Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada 
Pule za mjesec listopad i studeni 2020. godine /sukladno članku 57. stavka 3. Zakona 
o proračunu/ 

 
Za ovu sjednicu Klub vijećnika SDP-HSU dostavio je amandmane na točke: 
 
7.1.   (II. Izmjene i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2020. godine) 
11.2. (Program građenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu) 
11.3. (Program održavanja komunalne infrastrukture za 2021. godinu) 
11.4. (Zaključak o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za    

2021. godinu i 
12.1. (Proračun Grada Pule za 2021. godinu) 
18.  (Odluka o donošenju Plana davanja koncesija za 2021. godine) 
19.  (Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima Grada Pule-Pola) 

 

Utvrđujem da su amandmani sukladno Poslovniku primljeni u roku i od strane ovlaštenog 
predlagatelja. 
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Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela 
- Odbor za statut, 
- Odbor za društvene djelatnosti, 
- Odbor za plan i financije, 
- Odbor za izbor i imenovanja 
- dok Odbor za prostorno uređenje radi nedostatka kvoruma nije održao sjednicu. 
 
U odnosu na dnevni red dana 07. prosinca 2020. godine zaprimio sam prijedlog Kluba 
vijećnika SDP-HSU da se iz dnevnog reda 29. sjednice izostavi točka 18 „Odluka o donošenju 
Plana davanja koncesija za 2021. godinu“. 
Utvrđujem da je prijedlog sukladno Poslovniku podnesen u roku i od strane ovlaštenog 
predlagatelja te vam je dostavljen na tablet. 
 
Prijedlog za izostavljanje navedene točke nisam prihvatio budući da Zakon o koncesijama 
propisuje davateljima koncesija obvezu izrade srednjoročnih (trogodišnjih) i godišnjih 
planova davanja koncesija, koji se nakon njihovog donošenja dostavljaju Ministarstvu 
nadležnom za financije. Člankom 78. Zakona o koncesijama propisana je obaveza davatelja 
koncesije za izradu godišnjeg plana koncesija i dostavu istoga Ministarstvu nadležnom za 
financije najkasnije do kraja siječnja godine za razdoblje za koje se plan izrađuje. 
Donošenjem Odluke, čije se izostavljanje sa dnevnog reda predlaže, Grad Pula kao davatelj 
predmetnih koncesija ispunjava svoju zakonom propisanu obavezu, koju mu u suprotnome ne 
bi bilo moguće ispuniti u zakonom predviđenim rokovima.  
 
Nadalje dana, 08. prosinca 2020. godine zaprimio sam od vijećnika Siniše Gordića u ime 
Kluba vijećnika SDP-HSU prijedlog dopune dnevnog reda sa točkom: 
-  „Donošenje Odluke o socijalnoj skrbi“ te navodi da na tu točku podnosi i Amandman.  
 
Prijedlog za dopunu dnevnog reda stigao je u roku i od strane ovlaštenog predlagatelja, 
međutim isti prijedlog nisam u mogućnosti prihvatiti, budući nije podnesen sukladno članku 
34. Poslovnika kojim je određen sadržaj prijedloga akata za razmatranje na Gradskom vijeću. 
Naime, člankom 34. Poslovnika određeno je da prijedlog akta sadrži pravni temelj za 
donošenje (osnovni zakon na koji se odnosi), tekst prijedloga akta, obrazloženje, temeljna 
pitanja i ocjenu stanja koja treba urediti aktom, ocjenu potrebnih sredstava za provođenje 
akta, tekst odredaba važećeg akta koje se mijenjaju odnosno dopunjuju. Uz prijedlog akta u 
pravilu se dostavlja odgovarajuća dokumentacija. 

Budući nisu ispunjene navedene osnovne pretpostavke ne mogu uvrstiti predmetnu 
točku u dnevni red, a samim time i podneseni Amandman 
 

Slijedom svega navedenog molim vijećnike Danijela Ferića i Sinišu Gordića da se u 
ime Kluba SDP HSU izjasne da li ostaju kod svojih prijedloga za izmjene i dopune dnevnog 
reda. 
Vijećnici izjavljuju da ostaju kod svojih prijedloga pa Predsjednik stavlja na glasanje 
prijedlog Kluba vijećnika SDP-HSU za izostavljanje točke 18. s dnevnog reda te utvrđuje da  
 

VIJEĆE sa 5 GLASOVA “ZA” i 15 GLASOVA “PROTIV” nije usvojilo Prijedlog 
Kluba vijećnika SDP-HSU za izostavljanje točke 18. s dnevnog reda. 

 
Predsjednik stavlja na glasanje prijedlog Kluba vijećnika SDP-HSU da se u dnevni red 

uvrsti točka sa „Odlukom o socijalnoj skrbi“ te utvrđuje da 
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VIJEĆE sa 6 glasova “ZA” i 13 glasova “PROTIV” nije usvojilo Prijedlog Kluba 
vijećnika SDP-HSU za dopunu dnevnog reda. 
 
Nakon toga Predsjednik stavlja na glasanje DNEVNI RED 29. sjednice Gradskog vijeća sa 
25. točaka kako je predloženo 07. prosinca 2020. godine te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 16 GLASOVA “ZA” i 3 glasa “PROTIV” usvojilo predloženi dnevni red 
29. sjednice Gradskog vijeća  
 
 

D N E V N I R E D 
 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 28. sjednice Gradskog vijeća od 21.10.2020. godine 
3. Donošenje Deklaracije o očuvanju i zaštiti urbanog područja 
4. Donošenje Zaključka o donošenju revizije Procjene rizika od velikih nesreća za Grad 

Pula-Pola 
5. Donošenje Zaključka o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 

Grad Pula-Pola u 2021. godini 

6. Donošenje: 
6.1. Zaključka o usvajanju analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Pula-

Pola za 2020. godinu 
6.2. Zaključka o usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 2021. 

godinu s financijskim učincima za razdoblje 2021.-2023. godine 

7. Donošenje:  
7.1. II. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
7.2. II. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
7.3. Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih 

djelatnosti Grada Pule za 2020. godinu 
7.4. Zaključka o izmjeni Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2020. 

godinu 

8. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o raspodjeli rezultata za 2019. godinu 
9. Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pule za 2020. godinu 

10. Donošenje: 
10.1.  Odluke o izmjenama Odluke o određivanju poslova koji se smatraju 

obavljanjem komunalnih djelatnosti kojima se osigurava održavanje komunalne 
infrastrukture na području grada Pule 

10.2. Odluke o dopuni Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti 
trgovačkim društvima 

10.3. Odluke o izmjeni Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti na 
temelju pisanog ugovora 

11.  Donošenje: 
11.1. Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 

spašavanja Stanice Istra na području Grada Pula-Pola  
11.2. Programa građenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu 
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11.3. Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2021. godinu 
11.4. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada 

Pule za 2021. godinu  
11.5. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2021. godinu 

12. Donošenje: 
12.1. Proračuna Grada Pule za 2021. godinu i projekcije Proračuna Grada Pule za 

2022. i 2023. godinu 
12.2. Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2021. godinu 

13. Donošenje Odluke o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 
"Lungo mare" 

14. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Sporazuma o pripremi, 
realizaciji i provedbi EU projekta "Poboljšanje sustava vodoopskrbe te odvodnje i 
pročišćavanja otpadnih voda u aglomeraciji Pula Sjever" 

15. Donošenje Odluke o dodjeli nepovratnih novčanih sredstava trgovačkom 
društvu Pragrande d.o.o 

16. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o uređenju 
međusobnih odnosa Grada Pula-Pola i trgovačkog društva Tifon d.o.o. 

17. Donošenje Odluke o korištenju dijela naplaćenih sredstava komunalnog 
doprinosa za druge namjene različite od namjena propisanih člankom 76. Zakona o 
komunalnom gospodarstvu 

18. Donošenje Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2021. godinu 
19. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima 
Grada Pule-Pola 

20. Donošenje: 
20.1. Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih 

prostora Grada Pule – Pola 
20.2. Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju zakupnine, zona i 

djelatnosti u poslovnim prostoru Grada Pule – Pola 

20.3. Odluke o utvrđivanju zakupnine poslovnih prostora Grada Pule za vrijeme 
trajanja posebnih okolnosti u prosincu 2020. godini  

20.4. Odluke o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule-
Pola u 2021. godini  

21. Donošenje Zaključka o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pula-Pola 
22. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih 

stranaka u Gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2021. godinu 

23. Donošenje Programa rada Gradskog vijeća za 2021. godinu 

24. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Ugovora o 
kupoprodaji dionica 

25. Izbori za članove Savjeta mladih Grada Pule 
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 A - 1.   VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Za postavljanje vijećničkih pitanja prijavili su se : 

1. IGOR BELAS 
2. DIJANA KUKIĆ DASKO 
3. SINIŠA GORDIĆ 
4. KKRISTINA RABAR 
5. DANIJEL FERIĆ 
6. GORDANA FERENČIĆ 
7. GORDANA ČAKIĆ 
8.  BRUNA JOVANOVIĆ 
9.  PETAR ĆURIĆ 
10. DUNJA RAČIĆ 
11. IVAN NEKIĆ 
12. JADRANKA ČERNJUL 
14. ELENA GATTONI STEPANOV 
15. VALTER BOLJUNČIĆ 
16. ARDEMIO ZIMOLO 
17. SLAĐANA RADOŠIĆ 
18. REDŽEP RAIMOVIĆ 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Riječ ima vijećnik Igor Belas. 
 
IGOR BELAS: 
Zahvaljujem. 
Svjedoci smo s dolaskom na sjednicu Gradskog vijeća koliku muku muče pulski 
gospodarstveni, konkretno ovdje i ugostitelji i gosti gradskih prostora. Pandemija nas je 
pogodila, svakoga na svoj način. Neću to elaborirati, znamo kakva je situacija, nego samo 
bih htio postaviti jedno konkretno pitanje. Na tu temu ćemo se sresti u toku sjednice 
Gradskog vijeća. 
Svjedoci smo da svi gradovi u Republici Hrvatskoj na svoj način i prema svojim 
mogućnostima su pomogli lokalnim poduzetnicima, a ja imam osobno jedan zahtjev od 
grupe ugostitelja da postavim pitanje pročelnici Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu, gospođi Ingrid Bulian, da li je moguće da se cijene najma 
prostora u odnosu na pad prometa smanje, to se odnosi na prošlu godinu, i da li se misli 
smanjiti cijena javnih površina u odnosu na pad prometa za cijelu godinu. Obzirom da su 
ugostitelji i korisnici prostora prihvatili zahtjev koji su oni potpisali do 31. prosinca za 
korištenje javnih površina, tako da je to za slijedeću godinu, tako da oni jednostavno nisu 
mogli računati na slijedeću godinu, uzrokovano pandemijom i kako ih je to sve zateklo i 
pogodilo, htio sam postaviti to konkretno pitanje, jer je praksa u nekim gradovima, 
konkretno u Rijeci je to napravljeno,  da su izašli u susret korisnicima terasa i korisnicima 
najma prostora, da se u odnosu na pad prometa usliše njihove molbe i da se smanje cijene 
samih prostora i same cijene javnih površina. 

 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Riječ ima gospođa pročelnica INGREID BULIAN, odgovor na postavljeno pitanje. 
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INGRID BULIAN: 
 Dobar dan svima. Hvala na pitanju. 
 Sami ste spomenuli da je tema predmetom rada ovog Gradskog vijeća, da su u 
principu i odluke koje su pripremljene upravo zato da bi se pomoglo kolikogod je moguće 
svim gospodarstvenicima i ugostiteljima i ovim drugim koji koriste naše poslovne prostore, a 
vezano na ove okolnosti koje su nas sve zatekle. Svakako je naš zadatak da pokušamo 
uskladiti sveukupne prihode, zahtjeve, vodit računa o svemu što se financira iz Gradskog 
proračuna, uravnotežiti prihode i rashode, da bi ustvari da bi jedan teret na neki način 
rasporedili na sve naše korisnike, tako da za sada u ovim okolnostima ove mjere koje ćemo 
donijeti kasnije u raspravi su mjere za koje smo procijenili da bi mogle biti od pomoći, da 
neće utjecati tako da bi se nešto drugo ugrozilo. Tijekom godine smo imali već u nekoliko 
navrata izmjene i dopune Odluke, pratimo situaciju kolikogod možemo, u principu se 
postavljamo prema svim zahtjevima jednako da bi svima na neki način olakšali rad. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
 
DIANA KUKIĆ DASKO: 
 Dobar dan svima. 
Prvo pitanje postavljam gospođi Vesni Sajić, pročelnici Upravnog odjela za financije i 
upravu. 
 Zanima me koliko je pulskih poduzetnika do sada dobilo bespovratne potpore iz 
Programa Pula 2020., te obzirom da se bliži kraj godine hoće li se još jednom u ovoj godini 
dodijeliti sredstva. 

Drugo pitanje je za gospođu Marizu Kovačević, ravnateljici Dječji vrtići Pula. 
Zamolila bih da podijeli, kako će vrtići raditi tijekom blagdana i vrijeme oko blagdana i koje 
su planirane aktivnosti. Također me zanima da li su se ove jeseni uključivala u jaslice djeca 
koja su napunila godinu dana i nakon upisa u srpnju. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ pročelnici Vesni Sajić da odgovori na prvo postavljeno pitanje.  
 
VESNA SAJIĆ: 
 Dobar dan svima. 
 Vezano za program potpora do sada je temeljem „Programa potpora 2020“ od 
planiranih 2,5 milijuna kuna na Povjerenstvu razmatrano 152 zahtjeva u iznosu od nešto više 
od 2.100.000,00 kuna. Od svih pristiglih zahtjeva, Povjerenstvo je a kasnije je odlukom 
Gradonačelnika utvrđena isplata od 131 potpore u iznosu od 1.850.000,00 kuna. Preostalo je 
još 685.000,00 kuna. Imamo u obradi 89 zahtjeva. Zahtjevi mogu pristizati do 15. prosinca 
ove godine, tako da će se jedna sjednica Povjerenstva najvjerojatnije održati iduće godine, a 
onda pristigli zahtjevi do 15. prosinca iza toga. Tako da nadamo se će sva sredstva biti 
iskorištena. 
 Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Drugo je pitanje upućeno gospođi Marizi Kovačević. 
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MARIZA KOVAČEVIĆ: 
Dobar dan svima. Zahvaljujem na pitanju. 
Sve naše roditelje sigurno zanima kako će vrtići raditi u vrijeme blagdana. Svi objekti 

će raditi, izuzev predškole koja prati rad škole. Inače ono što i dalje moramo poštivati je 
epidemiološka situacija ovakva kakva je. Nema miješanja grupa. objekti će raditi i svima 
ćemo biti na raspolaganju. 

Što se tiče naših aktivnosti, svijet nije stao s tom pandemijom, naš život i dalje ide, 
djeca se igraju, obrađujemo razne teme, nosimo umirovljenicima, spremamo čestitke. 
Spremamo virtualnu izložbu čestitki. Talijanski vrtić Rin Tin Tin, kao svake godine, iznjedri 
jedan novi kalendar. Hodamo po našem gradu, uživamo u čarobnoj šumi, pjevamo, plešemo. 
A budući da ne možemo u kazalište, kazalište će doći k nama. Odobren nam je jedan link u 
kojem ćemo moći pristupiti i tako ćemo zapravo donijeti kazalište u svaku našu vrtićku 
skupinu. 

Ovo je vrijeme da i svima vama poželim puno zdravlja i novogodišnjih čestitki od 
naše djece, od naših zaposlenih.  
 Što se tiče jaslićkih skupina vi znate da smo naše redovne upise završili krajem ljeta. 
Mnoga djeca su ostala izvan sustava, ne zato što mi nemamo mjesta, sva su upisana, nego 
samo zato što nisu imala godinu dana i sa 1.12. Grad Pula, kao osnivač Ustanove Dječji vrtići 
Pula, otvorio je još jednu jasličku skupinu na Velom Vrhu, Dječji vrtić, gdje je sada upisano 
desetero djece, djeca koja su u devetom, desetom i jedanaestom mjesecu napunila godinu 
dana. 
 Zahvaljujem. 

Još jedanput koristim priliku da vam čestitam sve najbolje u Novoj godini. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica, Dina Kukić Dasko, imate riječ. 
 
DIANA KUKIĆ DASKO: 
 Hvala na odgovorima. 
 Mogu reći da obzirom na poprilično nepredvidivu situaciju i ekonomsku situaciju da 
Grad i dalje izdvaja popriličan iznos sredstava za pomoć poduzetnicima, gospodarstvenicima, 
a također i vrtićima koji omogućava roditeljima da rade u cijelom ovom periodu, da imamo 
gdje pustiti djecu kada napune godinu dana, što mnogi gradovi dandanas nemaju, te da i u 
vrijeme ovog  perioda obavljaju djelatnost unatoč koroni i imamo gdje pustiti djecu na 
sigurnome i na velikim aktivnostima.  Hvala puno. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Siniša Gordić, možete postaviti pitanja. 
 
SINIŠA GORDIĆ: 
 Dobar dan. Zahvaljujem. 
 Imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje je za direktora Plinare d.o.o. Pula, gospodina Deana Kocijančića, a drugo 
pitanje za direktora Tržnica d.o.o. Pula, gospodina Renata Perca, 
 Prvo pitanje se odnosi na plinofikaciju Mjesnog odbora Valdebek, Slučajno sam 
naletio, baš kao da je bilo pozvano, na preporučeni članak, gdje je 2015. godine gospodin 
Kocijančić govorio kako bi po njegovom do kraja 2020. godine trebala biti visoka 
plinofikacija Valdebeka, Nažalost, vidljivo je da je tek prije tri, četiri mjeseca rekao, kao da 
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smo u fazi rješavanja dokumentacije, pa me zanima hoće li to krenuti u dogledno vrijeme i 
kakve su procjene kada bi to trebalo završiti. 

Drugo pitanje koje se odnosi na Tržnicu. odnosi se na prometne gužve koje se događaju u 
jutarnjim satima ispred tržnice. Imam jedan konkretan slučaj, kojem sam ja svjedočio s 
obzirom da svako jutro tamo prolazim na putu do posla, svako jutro je kaos i to sveopći kaos 
sa dostavom, gdje čovjek sa jednim dostavnim kamionom skoro zgazio jednu penzionerku, jer 
je jednostavno nije vidio, a bio je prisiljen parkirati  ogroman teretni kamion na površinu kod 
autobusne stanice. Zanima me planira li se iznaći neko rješenje za taj sveopći kaos koji 
nastaje u jutarnjim satima već duži niz godina. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Prvo pitanje postavljeno je za direktora Plinare, gospodina Deana Kocijančića, koji 
nas prati putem sustava WEBEX. Zamolio bih Stručnu službu da omogući video link. 
 
DEAN KOCIJANČIĆ: 
Plinofikacija naselja Valdebek kreće zajedno sa Gradom Pula. Vi znate da se sada radi na 
novom kružnom toku i mi zajedno sa Gradom položit ćemo prve, hajmo reći, prve metre 
plinovoda, koji će biti spojen na mašu Pulsku zaobilaznicu 
 Što se tiče samih papirologija, tu je nastao jedan problem, imali smo jednu žalbu na 
lokacijsku dozvolu, koja je normalno otišla u Ministarstvo graditeljstva, i normalno, usvojena 
je naša lokacijska dozvola, ali to je trajalo cirka skoro oko 9 mjeseci. Građevinska dozvola je 
u tijeku. Sada se projektira, projekt je gotov, treba ga predati na građevinsku dozvolu. A ovaj 
dio zajedno sa Gradom plinovoda ide, polažemo. Plinofikacija naselja Valdebek u dužini od 
17 kilometara kreće. Nažalost, moram ponoviti da se jedan građanin žalio i to je stopiralo 9 
mjeseci izdavanje  lokacijske pravomoćne dozvole da bi se uopće moglo ići rješavati 
imovinsko-pravne odnose. Imovinsko-pravni odnosi sa Gradom i sa državom su riješeni. 
Imamo još par imovinsko - pravnih stvari sa privatnicima, ali u rješavanju je to. 
Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Molim direktora Tržnice d.o.o., gospodina Renata Perc da odgovori na drugo pitanje. 
 
RENATO PERC: 
Dobar dan svima.  
Na Tržnici naravno postoji problem parkiranja, jer se nalazimo u centru grada. Svi naši 
zakupci koji dolaze sa kombijima i sa automobilima mogu ući u tržnicu. Imamo stupiće. Oni 
imaju kartice i normalo ulaze unutar tržnice. 
Omogućili smo i ugostiteljima grada Pule da između 8,30 i 9,30 mogu ući u naš parking i 
opskrbiti svoje restorane. Nažalost, što se tiče velikih kamiona oni ni ne mogu kod nas ući 
unutar tržnice. Naši zakupci naruče robu. Mislim da je to kamion iz PTK-a iz Karlovca, koji 
najčešće i uđe do stupića i ustvari zatvara pješački prijelaz. S druge strane je i pješačka zona, 
tako da ne ometa pješake. Drugo, ne znam što bih vam rekao. zvati policiju ili eventualno 
prometnih redara. 
To bi bilo sve.  
Hvala. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Siniša Gordić, imate riječ. 
 
SINIŠA GORDIĆ: 
Zahvaljujem na odgovorima. 
Za Valdebek se nadam da će sve biti po planu najavljene plinofikacije. Valdebečki put će se 
valjda riješiti tijekom 2020. godine. Zadovoljan sam sa odgovorom gospodina Kocijančića. 
Odgovor gospodina Perca je u skladu, nažalost, moram tako reći, kako funkcionira općenito 
cijelo naše društvo, naša država komplet, to nije moj problem. Ja smatram da je problem, 
odnosno direktora i Službi Grada Pule, zato teretni kamioni blokiraju pješačke prijelaze. Ako 
blokiraju nogostupe, ako se pješaci ne mogu normalno kretati, treba nekako osmisliti rješenje 
koje će omogućiti da teretni kamioni parkiraju i bez ikakvog ometanja pješaka i ugrožavanja 
zgrada i života posjetitelja same tržnice, uredno mogu isporučiti robu koju su naručili zakupci. 
Hvala lijepa. 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolegica Kristina Rabar može postaviti pitanja. 
 
KRISTINA RABAR 
Hvala gospodine predsjedniče, dobar dan svima. 
 Prvo pitanje uputila bih Gradonačelniku, gospodinu Borisu Miletiću, ako nam može 
reći koje mjere donosi Grad Pula prema zakupcima poslovnih prostora obzirom na ovu kriznu 
situaciju uzrokovanu korona virusom. 
 A drugo pitanje bih uputila pročelniku Grada Pule, gospodinu Aleksandru Matiću 
vezano uz projekt Mehanike, polivalentnog centra, ako nam može reći ima li kakvih novosti, 
budući da će se projekt financirati putem ITU mehanizma. 
Hvala. 
 
TIZIANOSOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Dajem riječ Gradonačelniku kako bi odgovorio na pro pitanje. 
 
BORIS MILETIĆ: 
Dobar dan, buon giorno a tutti. 
Poštovani gospodine predsjedniče, uvaženi predsjedniče i uvaženi vijećnici. 
Kada pričamo o mjerama prema zakupcima poslovnih prostora Grada Pule, najprije se želim 
zahvaliti vama gradskim vijećnicima što ste doista odmah prihvatili prijedloge koje smo mi 
uputili za prvog lockdowna na način da se naši zakupci, koji nisu mogli obavljati svoju 
djelatnost, ne svojom voljom, nego upravo zbog Covida 19, da se oslobode plaćanja zakupa. 
Te mjere smo donosili cijelo razdoblje za koje naši zakupci nisu mogli obavljati svoju 
djelatnost, da li cijena najma, da li cijena zakupa javnih površina, komunalne naknade i drugih 
davanja. 
I drago mi je da smo te mjere bili usvajali na nivou čitave Istarske županije, dakle, svi gradovi 
jednoglasno. Prema tome taj dio mjera smo već donijeli. Međutim, znajući da se ipak tijekom 
godine desio pad prihoda svima, ekonomije, ali smo imali ipak ovdje u Istri jednu turističku 
sezonu, koja, možda je mogla biti bolja da se Nacionalni stožer bolje postavio prema 
određenim domaćinima tijekom ljeta. Tu prije svega mislim na noćne klubove diljem 
Hrvatske, koji su značajno narušili našu epidemiološku sliku iz pogleda naših emitivnih 
zemalja, dakle turističkih zemalja poput Slovenije, Austrije, Njemačke. I znate da smo tada 
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bili insistirali na našem regionalnom pristupu, gdje Istra ima puno povoljnije brojke. Dakle, 
da je netko rekao da će turistička sezona biti takva u mjesecu travnju, vjerujem da bi svatko 
zatvorenih očiju bio potpisao. Međutim, kada smo vidjeli da smo mogli i drugu polovicu 
kolovoza, čak i rujan, koji je bio zbog vremenskih prilika izuzetno lijep, bio bi sretniji da smo 
to mogli produžiti. 
Danas pričamo o rebalansu Proračuna, danas pričamo o Proračunu za 2021. godinu i ukoliko 
sagledate stavke koje se odnose na prihode i primitke, onda ćete itekako vidjeti da jedan 
značajan prihod Grad Pula prihoduje upravo od svoje imovine za koju se radi ili o zakupu 
poslovnih prostora ili gospodarenjem svojom imovinom. I moramo biti svjesni da je to 
imovina svih naših građana i da dobro gospodarenje tom imovinom nama omogućava da 
danas u našim Proračunu imamo, ako ćete pogledati po razdjelima, daleko najveći rashod 
upravo u području društvenih djelatnosti. Što to znači ? To je de facto jedan društveni 
standard našega grada na koji su naši građani navikli Ja mogu razumjeti da dolaze i lokalni 
izbori, mogu razumjeti i određeni dio populizma koji se javlja, posebice iz redova oporbe, jer 
kako drukčije nazvati činjenicu da svi amandmani koji su pristigli idu u smislu povećavanja 
troškova s jedne strane, a s druge strane smanjivanja prihoda Grada Pule. To naprosto dovodi 
do neravnoteže, do disbalansa i mislim da nitko tko ima odgovornost obnašanja izvršne vlasti 
u jednom gradu, u općini ili županiji, si tako nešto ne bi mogao dozvoliti. No, s druge strane, 
objašnjavajući potrebe i smanjene mogućnosti plaćanja najma, mi jesmo pripremili mjere za 
naredno razdoblje, to ćete vidjeti kod slijedećih točaka dnevnoga reda, gdje smo u 10. 
mjesecu razgovarali sa određenim brojem obrtnika Grada Pule, gdje smo imali nedavno, moji 
zamjenik je primio predstavnike zakupnika, koji su iznijeli svoje želje i ja njih razumijem, 
treba suosjećati sa njima. I s druge strane idemo realno pogledati situaciju sa zakupom u 
našem gradu. Mi u strogom centru grada Pule imamo točno na broju 12 praznih poslovnih 
prostora ili 1,74 %. Nedavno smo imali javni natječaj, gdje smo izložili poslovne prostore, 
koji su se izlicitirali, odnosno ugovoren je zakup. Neki od tih prostora su izlicitirani 
višestruko više u odnosu na poslovnu cijenu. Evo, konkretno prostor kako smo ga zvali 
„malog Benetona“, izlicitiran je višestruko više, mjesečna najamnina preko 32.000,00 kuna. 
Prema tome mislim da trebamo sagledavati situaciju, razumjeti poteškoće s kojima se zakupci 
nalaze. Zato smo i izašli u susret, oslobodili plaćanja kada nisu mogli raditi. Predlažemo 
značajno umanjenje u narednome razdoblju od 30 do 50 %, plus toga dio sredstava 
namjeravamo prema novim poduzetnicima kroz programe potpora bespovratnih sredstava. 
Nešto o tome malo prije je govorila i pročelnica Vesna Sajić na tu temu. Dakle, doista 
gledamo se ponašati odgovorno, sa razumijevanjem poteškoćama, ali s druge strane nije to 
imovina gradske uprave, imovina je svih građana ovoga grada, koji očekuju da vrtići 
funkcioniraju, da imaju subvenciju na cijenu koštanja, da Javna vatrogasna postrojba 
funkcionira, da naše ustanove u kulturi funkcioniraju, da naš sport funkcionira, izdvajanja za 
sustav funkcioniraju. Zato držim da smo itekako za taj dio itekako odgovornim. Ja doista 
jesam se potrudio i sve službe u zadnjih mjesec dana smo sagledali što ova umanjenja budućih 
zakupa znače za stabilnost našeg Proračuna, koliko toga možemo podnijeti. Pogledali smo i 
druge gradove. Lako je izvući samo jedan primjer nekoga grada, ali ajmo pogledati mjere u 
cjelini. Velika većina gradova je u principu donijela odluke o odgodi naplate. Odgodi, ne 
oprostu, velika većina. I mi se odlučili ići za umanjenjem u narednom razdoblju, a kažem još 
jednom, nemojmo zaboraviti da smo u ovoj godini svima onima kojima zbog covida nisu 
mogli raditi, de facto, izbrisali sva potraživanja, koja su se odnosila na zakup javne površine i 
druga davanja prema gradu. Prema tome budimo odgovorni, budimo i disciplinirani i ajmo se 
ponašati na najbolji mogući način i prema svim građanima ovoga grada. 
Hvala lijepa. 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
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Pozivam sada pročelnika Aleksandra Matić da odgovori na drugo pitanje vezano uz projekt 
Mehanika. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ: 
 Dobar dan svima, buon giorno a tutti. 
Vezano za projekt Mehanika, Povjerenstvo čeka. To je zadnji projekt kroz ITU mehanizam, 
kroz Operativni program konkretnosti i kohezija, koji je urbano područje prijavili. Trenutno 
smo dobili obavijest da je projekt prošao ABS drugu fazu te da se upućuje na treću i 
posljednju fazu u Odboru za ocjenu kvalitete pri Uredu ITU mehanizma u gradu Puli. To je 
sigurno jedan kapitalni projekt koji se planira realizirati do kraja gradske perspektive do 2023. 
godine, koji će jedno industrijsko postrojenje koje je zapušteno, revitalizirati te će se jedna 
velika i lijepa nova građevina, namijenjena kulturi, naći u tom dijelu grada. 
Projekt same građevine predviđa oko 3.500 kvadratnih metara, većem dijelom zatvorenom, 
manjem dijelu otvorenog prostora, namijenjeno našim kreativcima i cijelom sektoru. Tu će 
biti razne dvorane, koje će biti namijenjene toj kreativnoj industriji, a nadamo se da ćemo 
cijelu zonu zaokružiti i sa drugim projektom u blizini, a to je Coworking Pula. 
Što se samih bespovratnih sredstava, kroz taj specifični cilj urbano0g područja Pula će 
osigurati nakon potpisivanja ugovora 35.000.000,00 kuna. Naravno, tu postoje i sredstva koja 
mora i Grad Pula osigurati. Međutim, mi ćemo pratiti i druge natječaje na lokalnoj razini za 
sufinanciranje kako bismo što manje opteretili Gradski proračun za tu kapitalnu investiciju. 
Svakako ITU mehanizam kroz Operativni program konkurentnosti i kohezija pokazuje jednu 
sinergiju između Centra Grada Pule i lokalnih općina na dobrobit svih naših građana i sa tim 
projektom za taj Operativni program biti će alokacija gotovo u potpunosti utrošena, a to je 
preko 19.000.000,00 Eura.  Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolegice Rabar, imate riječ. 
 
KRISTINA RABAR: 
Hvala. Zadovoljna sam odgovorom. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolega Ferić, možete postaviti svoja pitanja. 
 
DANIJEL FERIĆ: 
Imam jedno pitanje za Gradonačelnika Miletića ili dva. 
Pismo je građana koji smo dobili u stranci. Dakle, citiram, kratko je. Molimo da postavite 
pitanje gospodinu Miletiću: Gospodine Miletiću 1.10.2020. ste se sastali sa akademikom, 
muftijom Mešihata Islamske zajednice u Hrvatskoj Azizom efendijom Hasanovićem. 
O čemu ste razgovarali? 
Drugo pitanje vezano za prvo pitanje, očito: Kada ste zadnji puta bili u posjetu kardinalu 
Bozaniću na Kaptolu, ako ste uopće ikada bili. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Gradonačelniče, imate riječ. 
BORIS MILETIĆ: 
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Zahvaljujem na postavljenom pitaju uvaženom vijećniku, gospodinu Danijelu Feriću. 
Dakle, ja komuniciram apsolutno sa svim vjerskim zajednicama, nije to prvi put. Razgovarali 
smo o prostornom problemu kojeg Islamska zajednica ima u Puli. O tome smo razgovarali. 
Kad pričamo o Islamskoj zajednici u Puli podsjetit ću vijećnike da ona djeluje više od 30 
godina u strogom centru Grada Pule. U proteklih 14 godina ili nešto malo više nikada nisam 
zaprimio niti jednu pritužbu na buku u tom području. Znači, pričamo o strogom centru Grada 
Pule, nasuprot žute škole ili Gimnazije, njihova zajednica djeluje već 50 godina. Ono na što 
smo ponosni, sve naše manjinske zajednice imaju svoje prostor, imaju kulturne centre, kao što 
se i danas u jednoj nalazimo. I ono na što sam ja apsolutno deklariran, držim da naše manjine, 
naše različitosti, su naše veliko bogatstvo i ponosan sam što živim u Gradu Puli. 
Problem, dakle, u današnjem centru je taj što naprosto prostor je ne uvjetan, prostor je skučen 
i nažalost zbog starosti objekta, narušena je sama statika objekta i kao takva predstavlja 
određenu potencijalnu opasnost za vjernike. Također zbog činjenice da su mjere zbog covida 
dodatno umanjile mogućnost pristupa ljudi, problem je dodatno uvećan. O tome smo pričali. 
To što je Islamska zajednica na svoju ruku odlučila kupiti zemlju od jednog privatnika je 
njihova odluka. Na to nije mogao utjecati niti Grad, niti bilo koji službenik unutar Grada. 
Dakle, radi se o privatnoj zemlji i radi se o njihovoj odluci da tu zemlju kupe. Zemlja koja je 
kupljena nalazi se u području Istočne poslovne zone, koja je predviđena kao građevinsko 
područje s određenim namjenama. Konkretno na toj lokaciji je moguće izgraditi poslovno-
stambeni objekt, moguće je izgraditi kulturni centar, ali na toj lokaciji nije moguće izgraditi 
vjerski objekt, jer naprosto Prostorni plan to ne dozvoljava. Obzirom da je najveći problem s 
kojima se oni susreću danas je nedostatak prostora i rekao bih ne uvjetnost postojećeg 
prostora, za kojeg, ponovit ću, postoji već 50 godina na toj lokaciji i nikada nismo primili niti 
jednu primjedbu zbog buke. Jedine primjedbe koje smo primili od stanara koji žive u okolici 
se odnosi na promet, odnosno na nedostatak parkirnog prostora. Znate svi da se radi o slijepoj 
ulici, koja je dvosmjerna. I ukoliko se ona zakrči vozilima tada je doista veliki problem 
funkcioniranja prometa, posebice, dakle, vozila nekih hitnih intervencija. 
Kada govorimo o gospodinu Bozaniću, nisam imao priliku ga upoznati, ali zato sam imao 
uvijek odlične odnose i sa biskupom Milovanom i sa biskupom Kutlešom, koje sam isto tako 
nedavno posjetio. 
 
TIZIANO ŠOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolega Ferić dobiti ćete riječ. 

Kolegice Čakić, ja vas molim da kao ostali vijećnici koristite adekvatnu maskicu i da 
je držite iznad nosa. Puno vijećnika danas nije ovdje, koristite neku urednu maskicu. Nažalost, 
neke kolege danas nisu s nama upravo zbog pandemije. 

Kolega Danijel Ferić, imate riječ. 
 
DANIJEL FERIĆ: 
Zahvaljujem Gradonačelniku na odgovoru. Da li će oni koji su uputili ovo pitanje biti 
zadovoljni odgovorom, ne znam. Ja u svakom slučaju, evo, slažem se s vama s konstatacijom 
da Islamski centar radi u neadekvatnim uvjetima. Želim im da imaju veći prostor i tu imate 
moju osobnu podršku, naravno, pod uvjetom da sve prostorno-planske aktivnosti budu 
transparentne i u skladu sa zakonom.  
Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Dajem sada riječ Gordani Ferenčić da postavi svoja pitanja. 
GORDANA FERENČIĆ: 
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 Lijep pozdrav svima. 
 Danas ću postaviti dva pitanja. 
Lijep pozdrav svima, pitanja postavljam pročelnici Ingrid Bulian. Kao što možemo vidjeti u 
samom središtu grada u tijeku su radovi na valorizaciji kulturne baštine, a nedavno su počeli i 
radovi izgradnje javne rasvjete u Carrarinoj ulici. Mene zanima kada bi mogli dobiti novu 
rasvjetu u tom dijelu grada nadomak Arene? 
Isto tako molila bih i odgovor pročelnice Bulian vezano za aktivnosti sanacije ilegalnih 
odlagališta otpada i popratne aktivnosti? Zanima me da li je u konačnici izvršeno sve što je 
bilo najavljeno? Grazie. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam pročelnicu Ingrid Bulian, da odgovori na pitanja. 
 
INGRID BULIAN. 
 Što se tiče javne rasvjete u Carrarinoj ulici, evo, samo ste spomenula, da su se nekako 
intenzivirali radovi, koji su vezani za zaštitu kulturnih dobara, pa se tako razvija i projekt na 
Kaštelu, Arheološki muzej izvodi svoje radove od kojih obnavlja i gradske bedeme. U te 
nekakve radove uključuje se i Grad Pula da bi realizirao javnu rasvjetu i osvijetlio bedeme, ali 
i zamijenio dotrajalu javnu rasvjetu na cijelom tom potezu. 

Što se tiče konkretnog pitanja, radovi su započeli prošli mjesec nakon što smo proveli 
javnu nabavu i vrijedni su oko 1,4 milijuna kuna s uključenim PDV-om. Za sada su izvršeni 
zemljani radovi, građevinski radovi, dio rasvjete već je postavljena, znači, podna rasvjeta koja 
bi osvjetljavala te same zidine. Naravno, rasvjetu koju ugrađujemo, koja se već duže vrijeme 
provodi, znači, javna rasvjeta, koja je ekološka i koja se i na ovoj lokaciji, znači, moći njome i 
upravljati, čime Grad Pula nastavlja trend razvoja smart tehnologije. 

Što se tiče rokova, ugovoreni rok izvođenja radova je 75 radnih dana, ali, naravno, 
uvijek ono ovisi o tome kakvi su vremenski uvjeti. Ovisi i o situaciji o tome da li će pojaviti, 
sada trenutno ima potreba za nekim arheološkim istraživanjima, ali svakako vjerujemo da će 
to biti vrlo uskoro i da ćemo biti svi zadovoljni s time. 

Što se tiče drugog pitanja vezano za aktivnosti na sanaciju ilegalnih odlagališta otpada 
mogu sa zadovoljstvom reći da sve ono što smo planirali smo to uspjeli i završiti kako je bilo 
planirano. Znači, inicijalno smo detektirali tih nekoliko ključnih lokacija na kojima je 
postojalo najviše odloženog otpada, njih smo sanirali. Otpad je odvezen, odvezlo se više od 
300 kubika različitog otpada. Nakon čega, kao što smo najavljivali, smo lokaciju zaštitili 
fizičkim preprekama ili kamenjem ili rampama, realizirani su i temelji stupova na kojima su 
postavljene kamere, postavljene su obavijesne ploče sa naznakama zabrana odlaganja otpada i 
sa naznakama da će lokacija biti pod videom nadzorom. Sve je montirano, trenutno su sada u 
fazi, znači, prikupljanja dokumenata kako bi se sve te kamere mogle staviti u funkciju putem 
zakona kako to i propisuje. Zatim ćemo mi sa tim svakako nastaviti, jer moramo svi zajedno 
jednostavno kontinuirano provoditi sve, odnosno kako bismo onemogućili odlaganje i svih 
nas naučili na koji način trebamo gospodariti otpadom. Međutim sve to košta, pa smo zapravo 
iskoristili još jednu mogućnost koja se otvorila za sufinanciranje nabave novih kamera i 
takvih uređaja na Fond u kojem je otvoren natječaj. I aplicirali smo zahtjev u okviru projekta 
„Ne bacaj, vidi se“, znači, za aktivnosti koje su vrijedne oko 260.000,00 kuna i za koje bi se 
moglo očekivati sufinanciranje Fonda u iznosu od 40 % cijene investicije. Dakle, nastavljamo. 
Trudit ćemo se i dalje da se te aktivnosti, koje su sigurno nepovoljne za okoliš i prostor što 
više smanje, da ne kažemo u konačnici i eliminiraju. 
Hvala. 
TIZIANO SOŠIĆ: 
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Zahvaljujem. 
Kolega Ferić, samo malo dignite maskicu, što sam rekao i prije, vodite računa i o drugima. 
Kolegice Ferenčić imate riječ. 
 
GORDANA FERENČIĆ: 
 Zahvaljujem pročelnici. Zadovoljna sam s oba odgovora. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Kolegice Gordana Čakić, možete postaviti pitanja. 
 
GORDANA ČAKIĆ: 
 Dobar dan svima, 
 Imam dva pitanja za postaviti. 

Svjedoci smo događaja, centar grada se zatvara, ništa ne radi. Tuga i žalost, sve prođe. 
Krivnja je malo i u coroni. Grad je mrtav, hajmo tako reći. 
 Ono što me zanima, pokušavala sam postaviti pitanje u osmom mjesecu, pročelnica je 
bila na godišnjem odmoru, postavila sam ga dogradonačelniku. Problem je jednog trgovca 
koji je imao zakup u bivšoj Prvomajskoj ulici. Budući da je došla korona, imao je ugovor za 
zakup tog poslovnog prostora s tim da je trebao prodavati određene brendove. Nažalost, kako 
je krenulo, to nije bilo moguće. Nadam se da se to neće više dogoditi da zbog birokratskih 
problema Grad ne da dozvolu da netko otvori bilo što, s tim da je on predlagao da prodaje 
hrvatske brendove, umjesto za tih za koji mu je bio dan ugovor. To bi čak možda bila neka 
kritika, nego pitanje.  
 Druga stvar koju bih htjela pitati, očišćene su Valelunga, Valsaline otvorene, međutim 
dio koji je pod koncesijom Končara i dalje je zatvoren. Zašto je zatvoren, to me zanima i da li 
se misli dati prilika građanima prilaza na tom mjestu. 

Pitanja postavljam pročelnici Ingrid Bulian. 
Hvala. 

 
TIZIANO SOŠIĆ. 
 Pročelnica Ingrid Bulian može odgovoriti na pitanja. 
 
INGRID BULIAN. 
 Što se tiče prvog pitanja, možda neću moći u potpunosti odgovoriti na konkretan upit, 
ali odgovoriti ću generalno. Zakup poslovnih prostora se providi temeljem natječaja u kojem 
se jasno kazuje za što je prostor namijenjen, odnosno cijena formira u odnosu na to što će se u 
njemu prodavati, pa bi onda bilo čak i nekorektno kada bi se poslovni prostor, a mi želimo 
stimulirati prodaju brendiranih proizvoda, izlicitirao, a naknadno po nižoj cijeni, za takve 
slučajeve je predviđena niža cijena, a naknadno mijenjalo u nešto drugo, što bi 
podrazumijevalo veću cijenu. Dakle, neću možda odgovoriti konkretno, ali u načelu takav je 
natječaj proveden za prodaju brendiranih proizvoda po određenoj cijeni za određenu zonu, a 
mijenjanje uvjeta bi bilo kršenje propozicija natječaja. 
 Što se tiče dijela područja Katartina-Monumentii, koji je pod koncesijom, moram 
priznati da nisam razumjela što je zatvoreno za građane. Taj prostor je dobiven u koncesiju, 
Končar ga je dobio u koncesiju pod određenim uvjetima i koliko ja znam on je slobodan za 
prohod, bilo je svojevremeno problema zbog razminiravanja itd, te su aktivnosti napravljene, 
nisam dobro razumjela što ste željeli pitati, da bi mogao biti pristupačan građanima. 
 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
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Zahvaljujem. 
Kolegice Gordana Čakić, imate riječ. 
 
GORDANA ČAKIĆ: 

Što se tiče prvog pitanja, ja se s vama slažem u normalnim situacijama. Pošto 
normalno, ovo nije bila normalna situacija, corona ih je sve zatekla. Tu se znači moglo ipak 
dozvoliti i napraviti prenamjena u tom trenutku, po meni. 
 Što se tiče drugog pitanja slikat ću to područje pa ću vam poslati e-mailom da vidite da 
je jedan određeni dio zatvoren i da građani tuda ne mogu proći. 
 
TIZIAO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 

Dajem riječ Gradonačelniku, koji želi dopunski odgovoriti na pitanje. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Htio sam se samo uključiti, možda neke stvari vijećnici pojasnimo. 
 Ovdje se ne radi da li je postojala ili nije postojala dobra volja. Ovdje se radio o tome 
da bi kršenjem pisanih uvjeta koji jesu bili u natječaju mi prekršili zakon, onda biste s punim 
pravom mogli reći da poslujemo suprotno zakonu. Dakle, godinama smo slušali određene 
kritike da bismo trebali poraditi na tome da u našem gradu imamo kvalitetniju ponudu 
proizvoda. Tada smo upravo s tom intencijom propisali Odluku o davanju o davanju u zakup 
poslovnih prostora Grada Pule u Puli donijeli na način da stimuliramo. Što znači stimulirati ? 
Ponuditi nižu cijenu zakupa onima koji će prodavati kvalitetnije proizvode. Ako se gospodin 
javio na natječaj predloživši koje brendove bi stavio u tu trgovinu, dakle, nismo ih mi izmislili 
i na taj način sklopio ugovor o zakupu, gdje je to isto navedeno, a zbog krize ili nemogućnosti 
dobave proizvoda, ako se ne varam radi se o manjim tim robnim markama nije mogao tu 
djelatnost obaviti, je trebao otkazati ugovor zakupu i predložiti druge proizvode, ali tada ne bi 
bili isti uvjeti natječaja, odnosno cijena zakupa ne bi bila niža nego što je uobičajena. Dakle, 
ne radi se o dobroj volji, nego se radi o tome da poslujemo sukladno propisima. U protivnom 
otvarati sivu zonu za ono što je u Hrvatskoj normalno, zove se korupcija, jer ako vi izlicitirate 
jeftiniji poslovni prostor, jer ćete prodavati kvalitetnije proizvode, a sutra prodajete nekakvu 
kinesku ili drugu robu, onda ste doveli sve druge zakupce u nepovoljniji položaj i to je 
prijevara, a mi se s takvim stvarima ne bavimo. Dakle, ne radi se o dobroj volji, nego se radi o 
poslovnoj politici gdje u gradu želimo imati kvalitetnije proizvode i zato nudimo takve 
poslovne prostore po nižoj početnoj cijeni. O tome se radi. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
 /Elena Gattoni- Stepanov stavlja oštru primjedbu na to što neki vijećnici ne koriste 
masku, adekvatnu masku, umjesto šjarpe, i time ugrožavaju zdravlje drugih. Traži da svi 
budemo odgovorni/. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Kolegice, razumio sam. 
Molim redara da provjeri da li je propisana maskica koju koristi kolegica Čakić. Ako nije da 
uruči kolegici maskicu kao i svi ostali. Samo to. Razumijem osjetljivost. 
Ajmo se svi držati reda. 
 
Kolegice Bruna Jovanović, sada smo došli i do vas. 
BRUNA JOVANOVIĆ: 
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 Dobar dan svima, hvala gospodine predsjedniče. 
 Ja bih htjela uputiti dva pitanja našoj pročelnici Ingrid Bulian. Najme, vidimo da se 
odvijaju radovi, svakakvi građevinski i komunalni radovi po gradu, pa sam htjela pitati, kao 
prvo pitanje, s obzirom na coronu, na taj virus, da li su se sve aktivnosti, odnosno radovi koji 
su bili planirani za 2020. godinu, izvršeni, odnosno koji su još u tijeku vezano za program 
održavanja. 

Drugo pitanje, svjedoci smo da se vrši rekonstrukcija Premanturske ceste, pa bih htjela 
pitati također kako idu ti radovi i što je napravljeno vezano za taj projekt. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam pročelnicu Ingrid Bulian da odgovori na pitanja. 
 
INGRID BULIAN: 
 Zahvaljujem na pitanju. 
 Mi se trudimo u skladu sa svim, naravno, raspoloživim sredstvima financijski da 
realiziramo sve one aktivnosti koje je moguće u okviru tako planiranih iznosa. To će kasnije, 
na neki način, možda i detaljnije možda obrazloženo i kroz obrazlaganje Programa 
održavanja. Trenutno od onih značajnijih aktivnosti koje su u toku, do kraja godine je još 15. 
20 dana, trenutno se izvode radovi po svim mjesnim odborima u okviru malih komunalnih 
akcija, pa bi tako na Mjesnom odboru Gregovica izvode radovi na izgradnji stepenica, koje 
spajaju Argonautsku sa Županskom, dječjim igralištem, na području Mjesnog odbora Arena 
se sanira dio nogostupa u Vrsačkom prilazu, na Kaštanjeru u Vukovarskoj ulici dio 
nogostupa, na Valovinama, o kojima smo već govorili da se započinje sa radovima sanacije 
okolnog zida prometnice, kojem prijeti urušavanje. Isto tako spominjali smo do sada već 
uređenje mola na Valkanama, koje računamo dovršiti do konca godine, kako bismo, naravno, 
ušli što spremniji u slijedeću ljetnu sezonu. Ti radovi su započeli u drugoj polovici rujna, 
iznose oko 30.000,00, izgradit ćemo još stepenice kako bi se olakšao prilaz moru. Isto tako 
planiramo na Valkanama  jedan dio derutnog zida zapadnog mola, to ćemo isto tako na neki 
način popraviti. Natječaj Prekomorskih brigada, oborinskog kanala. Isto tako mislim da će se 
veseliti naši najmlađi da smo proveli nabavu sprave za igru djece na 4 dječja igrališta, planira 
se i postava ograda radi njihove sigurnosti. Najavljen je početak radova stupova javne rasvjete 
u Tomassinijevoj. U svakom slučaju radi se intenzivno kako bi se u najmanju ruku svi ovi 
radovi koji su dio malih komunalnih akcija po mjesnim odborima izveli koliko god je to 
moguće. 
 Što se tiče radova na Premanturskoj oni se odvijaju planiranom dinamikom. 
Podsjećam da je rok svih planiranih radova, onih koji su sada u tijeku, 150 dana i da je 
vrijednost tih radova oko 10,2 milijuna kuna. Vjerujemo da će sve ići i dalje ovako kako se 
započelo i da ćemo uspjeti birati jednu od kritičkih točaka što se time prometa, sigurnost 
svesti u granice da svi budu zadovoljni s time. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Jovanović, imate riječ. 
 
 
 
BRUNA JOVANOVIĆ: 
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 Zahvaljujem na iscrpnom izvještaju. Posebno me veseli da se spominju dječja 
igrališta, recimo kod nas u Šijani, tamo između Divkovićeve i Jurja Žakna, prekrasna igrališta, 
gdje ta djeca stvarno provode škoro cijeli dane na tom mjestu. 
Najljepša hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Petar Ćurić, koji nas prati putem VEBXA možete se javiti, ako ste nas čuli, 
možete postaviti pitanje. 
 
PETAR ČURIĆ: 
 Ja imam pitanje za uvaženog gospodina Gradonačelnika Borisa Miletića, koji je 
ujedno i čelna osoba, odnosno predsjednik IDS-a. 
 Gradonačelniče, građani Pule su zbunjeni. Prije samo 5 mjeseci IDS je bio vjeran 
koalicijski partner SDP-u na parlamentarnim izborima za Hrvatski sabor. Glasovi IDS-a 
doslovno su pomogli iznijeti preferencijalni ulazak u Sabor RH Peđi Grbinu, čovjeku koji je 
danas nacionalni predsjednik SDP-ea. Neki dan kolega Danijel Ferić najavljuje, i pazite sad, 
ofanzivu na IDS, tutta forza. Ma čekaj malo, taj isti Ferić je vama Gradonačelniče do prije 
neki dan bio pročelnik financija u Gradu Puli. Znači, ne da vam je bio vjeran, mislim osoba 
broj 1 za gradske financije, nego što se kaže, više ste vjerovali njemu nego sebi samome. 
Vratimo se još par godina unatrag. Ivan Nino Jakovčić, alfa i omega IDS-a, osoba koja je 
preko 20 godina stvarala i vodila vašu stranku, počasni predsjednik IDS-a, ulazi u Europski 
parlament na listi SDP-ea. Znači, koalicija IDS-SDP-e. Zato se ja sada ovdje pitam, jer 
građanke i građani Pule su zbunjeni. Više stvarno nije nikome ništa jasno. Je li sve opet samo 
obična predstava za javnost, igrokaz, kao svađaju se IDS i SDP-e, zapravo sve rade i 
dogovaraju zajedno iza zatvorenih vrata i sa figom u džepu, kako bi namagarčili građane. 
Molim vas, gospodine Gradonačelniče, recite kada će doći kraj ovog igrokaza i pravljenje 
budala od građana Pule. Zar vam nije bilo dosta toga do ponavljanja koje graniči sa 
dijagnozom „Stockholmski sindrom“, odnosno odnos žrtve i zlostavljača, samo se kod vas 
više ni ne zna tko je tko. Hvala. 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Pozivam Gradonačelnika. 
 Ja mogu konstatirati da ovakvim tonom, ovako kada još kolegu pratimo videom, 
izgleda malo kao televizijski show ovako, stanje je malo drugačije nego u živo. 
 Gradonačelniče izvolite, odgovorite na pitanje. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Mislim da je ovo tema za političku tribinu ili press konferenciju. Nije sigurno tema 
Gradskoga vijeća, a posebice ne danas kad u ovim teškim uvjetima, u uvjetima corona krize, 
lockdowna, trebamo odlučivati o možda najbitnijem dokumentu koji jedan grad donosi, to je 
Proračun za 2021. godinu. Meni je drago što je uvaženi vijećnik Petar Ćurić unio malo 
duhovitosti, međutim, mislim da nisu vremena za pošalice, nego da ozbiljno krenemo poslu, 
vidimo što od nas traže zakupci, što traže poduzetnici, gospodarstvenici, vjerujte neizvjesnost, 
ljudi razmišljaju kako će sutra preživjeti. A ove pošalice i političke igrice, ajmo ih odgoditi, 
za 6 mjeseci biti će lokalni izbori, pa tada ćemo vidjeti što činiti. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Petar Ćurić, imate riječ. 
PETAR ĆURIĆ: 
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 Predsjedniče Gradskog vijeća, Gradonačelnik nije odgovorio na niti jedno moje 
pitanje, pa ću iz tog razloga kratko samo podsjetiti. Dakle, gospodine Gradonačelniče zapišite 
si, ja sam vas pitao slijedeće: Je li opet IDS-SDP-e koalicija, jedna obična predstava za 
javnost, igrokaz, kao slažete se, a ustvari se dogovarate zajedno iza zatvorenih vrata. Vi ste, 
gospodine Gradonačelniče, na neki način, imenovali Peđu Grbina na čelu SDP-a danas. Recite 
građanima Pule kada će doći kraj ovog igrokaza i pravljenja budala od građana Pule. Zar vam 
nije bilo dosta tog ponašanja, koje graniči, slušajte me dobro, s dijagnostikom Stockholmskog 
sindroma. 
Znači, odnosa žrtve i zlostavljača. Kod nas se više ne zna tko je žrtva, tko je zlostavljač, a ja 
ću vam reći tko je žrtva - građani Pule. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Prije svega, kolega Ćurić, ajmo mi sada…, koliko je bilo, čak i u neku ruku i 
simpatično, jer smatram da je jedna velika prednost građana Pule, pa time i vijećnika u ovom 
Vijeću, da na tolerantan način pristupaju i nekakvim političkim temama. Moramo se sjetiti 
jedne jednostavne stvari, a to je, da je ovo Gradsko vijeće Grada Pule, da je svako političko 
mišljenje legitimno, ali postoje i mjesta i institucije na kojima se isto mogu isticati. Onaj prvi 
istup je bio čak i simpatičan, ovo drugo što se mene tiče malo manje. Dakle, slažem se, 
mislim da imamo vrlo bitne teme na ovoj sjednici Gradskoga vijeća. Odgovore ste i dobili na 
vaše, rekao bih, šaljivo pitanje koje ste uputili Gradonačelniku. 

Utvrđujem da je proteklo vrijeme koje je bilo predviđeno za postavljanje vijećničkih 
pitanja. Rekapitulirat ću samo ukratko, koji će biti redosljed vijećnika na slijedećoj sjednici 
Gradskog vijeća za postavljanje pitanja:  
- Dunja Račić, Ivan Nekić, Jadranka Černjul, Elena Gattoni-Stepanov, Valter Boljunčić, 
Ardemio Zimolo, Slađana Radošević, Redžep Raimović.  
 Obzirom na epidemiološke mjere, mi ćemo morati svaka dva sata provjetravati prostor 
u kojem se odvija sjednica. Imamo još pola sata rada. To je tek najava da znate si organizirati 
vrijeme. 
 
 
 
 
AD – 2 .  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 28. SJEDNICE  

GRADSKOG VIJEĆA OD 21.10.2020. GODINE 
 
 
Predsjednik Tiziano Sošić moli vijećnike da iznesu eventualne primjedbe na skraćeni zapisnik pa 
budući se nitko ne javlja za riječ, stavlja na glasanje usvajanje skraćenog zapisnika sa 28. 
sjednice Gradskog vijeća od 21.10.2020. Nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 

VIJEĆE sa 18 GLASOVA “ZA”, bez GLASOVA “PROTIV” i s 1 “SUZDRŽANIM” 
GLASOM USVOJILO  

 
SKRAĆENI ZAPISNIK SA 28. SJEDNICE 
GRADSKOG VIJEĆA OD 21.10.2020.  

 
 
 
AD – 3. DONOŠENJE DEKLARACIJE O OČUVANJU I  
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ZAŠTITI URBANOG PODRUČJA 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE, 
BORIS MILETIĆ, pa PREDSJEDNIK moli Ingrid Bulian, pročelnicu Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovnu da obrazloži prijedlog akta. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), vijećnici su dobili na tablet. 
 
U raspravi su sudjelovali: SINIŠA GORDIĆ, u ime Kluba SDP te BORIS MILETĆ, 
dopunsko obrazloženje. 
 Prelazi se na glasanje. PREDSJEDNIK utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 18 glasova ZA“, bez glasova PROTIV“ i sa 2 SUZDRŽANA“ GLASA 

donijelo 
DEKLARACIJU 
o očuvanju i zaštiti urbanog područja 

 
 

Predsjednik određuje pauzu od 10 minuta za provjetravanje prostorija. 
 
 
 
AD – 4  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DONOŠENJU REVIZIJE OROCJENE  

RIZIKA OD VELIKIH NSREĆA ZA GRAĐANE PULE-POLA 
 
Pozdravljam predstavnika konzultantske firme DLS d.o.o. za projektiranje i zaštitu okoliša iz 
Rijeke pri izradi predmetne revizije gosp. Jarolim Meixner  
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE, 
BORIS MILETIĆ, pa moli Vesnu Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću 
upravu da obrazloži prijedlog akta, što ona i čini. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), vijećnici su dobili na tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: SINIŠA GORDIĆ (s primjedbom na toč.4. akta u vezi 
broja zaposlenih na str.30 u tablici 22) te predstavnik konzultantske firme DLS-odgovori na 
postavljena pitanja uz obavezu ispravka greške u pisanju brojki. 
 
 Prelazi se na glasanje te PREDSJEDNIK utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 20 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez„SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o donošenju revizije Procjene rizika od velikih nesreća za Grad Pula-Pola 

 
 
AD – 5. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DONOŠENJU PLANA DJELOVANJA 
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U PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA ZA GRAD PULA-POLA 
U 2021. GODINI 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE, BORIS 
MILETIĆ, pa Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu obrazlaže 
prijedlog akta.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), vijećici su dobili na tablet. 
 
Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje 
točku 5. Zaključak o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za Grad 
Pula-Pola u 2021. godini te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 
ZAKLJUČAK 
o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih  

 nepogoda za Grad Pula-Pola u 2021. godini 
 
 
 
 
AD – 6. DONOŠENJE: 

6.1. Zaključka o usvajanju analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada  
 Pula-Pola za 2020. godinu 

6.2. Zaključka o usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 
 2021. godinu s financijskim učincima za razdoblje 2021.-2023. godine 
 

Predsjednik pozdravlja gosp. Denisa Stipanova, predsjednika Radne skupine za izradu 
planskih dokumenta civilne zaštite. 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE, BORIS 
MILETIĆ pa Denis Stipanov obrazlaže prijedloge akata pod točkom 6.1. i 6.2. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), vijećnici su dobili na tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali : SINIŠA GORDIĆ, ELENA GATTONI-STEPANOV, 
SINIŠA GORDIĆ replika; VESNA SAJIĆ pojašnjenje vijećniku Siniši Gordiću te DENIS 
STJEPANOV dopunsko obrazloženje. 
 
PREDSJEDNIK utvrđuje da je vijećnik Mauricio Licul pristupio sjednici, tako je prisutan 21 
vijećnik. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 6.1. Zaključak o usvajanju 
analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Pula-Pola za 2020. godinu te utvrđuje 
da je (bez glasanja kolegice Gordane Čakić koja je izašla) 
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VIJEĆE SA 20 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju analize stanja sustava civilne zaštite na području 
Grada Pula-Pola za 2020. godinu 

 
 Predsjednik daje na glasanje toč.6.2. Zaključak o usvajanju Plana razvoja sustava 
civilne zaštite Grada Pula-Pola za 2021.godinu s financijskim učincima za razdoblje 2021.-
2023. godine te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 20 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola 
za 2021. godinu s financijskim učincima za razdoblje 2021.-2023. godine 

 
 
AD – 7.DONOŠENJE:  
7.1. Drugih Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2020. 
godinu 
7.2. Drugih Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. 
godinu 
7.3. Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih 
djelatnosti Grada Pule za 2020. godinu 
7.4. Zaključka o izmjeni Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2020. 
godinu 
 
Predlagatelj ove točke dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pula Boris Miletić pa 
predsjednik moli pročelnike nadležnih upravnih odjela da obrazlože izmjene programa i 
amandmane svaki iz svog djelokruga rada, što i čine i to za: 
- točke 7.1. i 7.2. Ingrid Bulian - pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu,  
- točka 7.3.Elvira Krizmanić Marjanović – pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti  
- točka 7.4. Jasmina Nina Kamber-pročelnica Upravnog odjela za kulturu, što su i učinile 
obrazlažući akte. 
 
SINIŠA GORDIĆ u ime Kluba SDP-HSU povlači svoje amandmane. 
 
Izvješća nadležnih radih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici su Primili na 
tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi vijećnik Ardemio Zimolo primjećuje da na dva mjesta u tekstu 
pogrešno piše naziv Gradskog stadiona „Aldo Drozina“, umjesto „Aldo Drosina“. Primjedba 
se uvažava. 
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PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točke AD – 7.1-7.4. 
DONOŠENJE:  
-Drugih Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
-Drugih Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
-Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih 
djelatnosti   
  Grada Pule za 2020. godinu 
-Zaključka o izmjeni Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2020. 
godinu 

 
Predsjednik utvrđuje da je  
 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i 7 „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo TOČKU 7.1.  
 
Druge Izmjene i dopune 
PROGRAMA GRAĐENJA komunalne infrastrukture za 2020. godinu 

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i 7 „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo TOČKU 7.2.  
 

Druge Izmjene i dopune 
PROGRAMA ODRŽAVANJA komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i 7 „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo TOČKU 7.3.  
 

ZAKLJUČAK 
o izmjenama Zaključka o usvajanju PROGRAMA  

 javnih  potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 2020. godinu 
 

VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i 7 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo TOČKU 7.1. donijelo TOČKU 7.4. 

 
ZAKLJUČAK 
o izmjeni Zaključka o usvajanju PROGRAMA javnih potreba u kulturi za 2020. 

godinu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O  

RASPODJELI REZULTATA ZA 2019. GODINU 
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Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE, BORIS 
MILETIĆ pa Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu obrazlaže 
prijedlog akta. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su primili na tablet. 
 
Budući se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje 
Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o raspodjeli rezultata za 2019. godinu te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I 7 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o izmjeni i dopuni Odluke o raspodjeli rezultata 
za 2019. godinu 

 
 
 
 
AD – 9.  DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA PULE 

ZA 2020. GODINU 
 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je JE GRADONAČELNIK GRADA PULE 
BORIS MILETIĆ, pa predsjednik moli Vesnu Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za financije 
i opću upravu da obrazloži prijedlog akta, što ona to i čini. 
 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela 
-Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbora za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su primili na tablet. 

 
Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na 

glasanje Izmjene i dopune Proračuna Grada Pule za 2020. godinu te utvrđuje da je 
 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez glasova GLASOVA „PROTIV“ i 7 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 
 

IZMJENE I DOPUNE 
Proračuna Grada Pule za 2020. godinu 

 
 
 
AD – 10. DONOŠENJE: 
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10.1. Odluke o izmjenama Odluke o određivanju poslova koji se smatraju obavljanjem 
komunalnih djelatnosti kojima se osigurava održavanje komunalne infrastrukture na području 
grada Pule 
10.2.Odluke o dopuni Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti trgovačkim 
društvima 
10.3.Odluke o izmjeni Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti na temelju 
pisanog ugovora 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE BORIS 
MILETIĆ pa predsjednik moli Ingrid Bulian, pročelnicu Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovnu da obrazloži prijedloge akta, što ona to i čini. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), vijećnici su primili na tablet. 
 
U raspravi su sudjelovali: SINIŠA GORDIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU; 
U pojedinačnoj raspravi: IGOR BELAS, DANIJEL FERIĆ te ALEKSANDAR MATIĆ 
dopunsko obrazloženje.  
(Sjednici je pristupila vijećnica Sanja Radolović, pa sjednici Vijeća prisustvuje 22 vijećnika). 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točke 10.1-10.3 
10.1. Odluka o izmjenama Odluke o određivanju poslova koji se smatraju obavljanjem 
komunalnih djelatnosti kojima se osigurava održavanje komunalne infrastrukture na području 
grada Pule 
10.2. Odluka o dopuni Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti trgovačkim 
društvima 
10.3. Odluka o izmjeni Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti na temelju 
pisanog ugovora te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, 1 GLASOVA „PROTIV“ i 7 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo TOČKU 10.1. 

 
ODLUKU 
o izmjenama Odluke o određivanju poslova koji se smatraju obavljanjem 
komunalnih djelatnosti kojima se osigurava održavanje komunalne infrastrukture 
na području grada Pule 

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASA „PROTIV“ i s 8 „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo TOČKU 10.2. 
 

ODLUKU 
o dopuni Odluke o povjeravanju obavljanja  
komunalnih djelatnosti trgovačkim društvima 

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASA „PROTIV“ i 7 „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo TOČKU 10.3. 
 
ODLUKU 
o izmjeni Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti 
na temelju pisanog ugovora 

AD – 11. DONOŠENJE:  
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11.1. Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja  
 Stanice Istra na području Grada Pula-Pola  
11.2. Programa građenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu 
11.3. Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2021. godinu 
11.4. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za  
 2021. godinu  
11.5. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2021. godinu 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić pa 
predsjednik moli pročelnike nadležnih upravnih odjela da obrazlože programe te ujedno i 
podnesene mandmane Kluba vijećnika SDP-HSU, kao i Amandmane Gradonačelnika na 
Program gradnje i Program društvenih djelatnosti, svatko iz svog djelokruga rada i to za: 
-točku 11.1. Vesna Sajić – pročelnika Upravnog odjela za financije i opću upravu 
-točke 11.2. i 11.3. Ingrid Bulian - pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu,  
- točka 11.4.Elvira Krizmanić Marjanović – pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti  
-točka 11.5. Jasmina Nina Kamber-pročelnica Upravnog odjela za kulturu, što one i čine. 
 
Predsjednik podsjeća da je Gradonačelnik podnio amandmane na prijedlog Programa građenja  
komunalne infrastrukture za 2021. godinu i na Program javnih potreba društvenih djelatnosti 
za 2021. godinu 
 
Nadalje, amandmane su podnijeli vijećnik Siniša Gordić u ime Kluba vijećnika SDP-HSU, 
i to 4 Amandmana na točku: 
- 11.2. prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu 
 
Vijećnica Sanja Radolović u ime Kluba vijećnika SDP-HSU podnijela je Amandman na 
točke: 
- 11.3. Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2021. godinu i na 
- 11.4. Zaključak o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 
2021. godinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
-Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici su primili na 
tablet. 
 
Vijećnici SINIŠA GORDIĆ i SANJA RADOLOVIĆ obrazlažu svoje amandmane.  

 
Predsjednik određuje drugu pauzu od 10 minuta 

 
U nastavku nakon pauze otvara se rasprava u kojoj se DANIJEL FERIĆ u ime Kluba SDP-
HSU osvrnuo na Program građenja i Program društvenih djelatnosti. 
 
Predsjednik daje na glasanje točke 11.1 – 11.5. 
- Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja Stanice 
Istra na području Grada Pula-Pola  
- Programa građenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu 
-Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2021. godinu 
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-Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 2021.  
  godinu  
-Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2021. godinu 
te nakon glasanja utvrđuje da je:  
 

VIJEĆE SA 19 GLASOVA „ZA“, bez GLASA „PROTIV“ i s 3 „SUZDRŽANA“ 
GLASA donijelo TOČKU 11.1. 

 
PROGRAM JAVNIH POTREBA 
za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja Stanice  
Istra na području Grada Pula-Pola  

 
Za točku 11.2. predsjednik poziva predlagatelja amandmana Sinišu Gordića da se izjasni da li 
ostaje kod predloženih amandmana 1.,3. i 4., budući je Gradonačelnik kao predlagatelj akta 
prihvatio amandman 2. koji se odnosi na Kavrerski put-priprema, pa amandman postaje 
sastavni dio akta Programa građenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu i o njemu se 
ne glasa.  
 
Vijećnik Siniša Gordić se izjašnjava da ostaje kod preostala 3 amandmana podnesena u ime 
Kluba SDP-HSU na Program građenja za 2021. godinu, pa predsjednik Tiziano Sošić daje na 
glasanje: 
- Amandman 1 Kluba vijećnika SDP-HSU podnesen na točku 11.2. (izgradnja javnog toaleta 
u ul.Sergijevaca) te utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 7 GLASOVA „ZA“, 14 GLASOVA „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM“ 
GLASOM  

ODBILO Amandman 1 Kluba vijećnika SDP-HSU  
 
Predsjednik Tiziano Sošić daje na glasanje  
- Amandman 3. Kluba vijećnika SDP-HSU (javna rasvjeta u Prolazu na Kaštel) te utvrđuje da 
je  

VIJEĆE SA 7 GLASOVA „ZA“, 14 GLASOVA „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM“ 
GLASOM  

ODBILO Amandman 3 Kluba vijećnika SDP-HSU  
 
Predsjednik Tiziano Sošić daje na glasanje  
Amandman 4. Kluba vijećnika SDP-HSU (priprema i početak rekonstrukcije ulice Marsovo 
polje) te utvrđuje da je  

VIJEĆE SA 7 GLASOVA „ZA“, 14 GLASOVA „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM“ 
GLASOM  

ODBILO Amandman 4 Kluba vijećnika SDP-HSU  
 
 
Predsjednik zatim daje na glasanje točku 11.2. Program građenja komunalne infrastrukture za 
2021. godinu zajedno sa usvojenim amandmanom 2. Siniše Gordića Klub SDP-HSU te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
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VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASA „PROTIV“ i sa 8 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo TOČKU 11.2. 

 
PROGRAM 
građenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu 

 
 
Za točku 11.3. Predsjednik Tiziano Sošić poziva  predlagatelja Amandmana Sanju Radolović 
da se u ime Kluba SDP-HSU izjasni da li ostaje kod svog amandmana na Program održavanja 
komunalne infrastrukture te vijećnica ostaje pri amandmanu. 
 
Predsjednik Tiziano Sošić daje na glasanje Amandman Sanje Radolović (Kluba SDP-HSU) te 
utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 7 GLASOVA „ZA“, 14 GLASOVA „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM“ 
GLASOM  

ODBILO Amandman Sanje Radolović (Klub SDP-HSU) 
 
Predsjednik Tiziano Sošić daje na glasanje točku 11.3. Program održavanja komunalne 
infrastrukture za 2021. godinu te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASA „PROTIV“ i sa 8 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo TOČKU 11.3. 

 
PROGRAM 
održavanja komunalne infrastrukture za 2021. godinu 

 
 
Za točku 11.4. Predsjednik poziva Sanju Radolović da se izjasni da li ostaje kod svog 
amandmana na Program javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 2021. godinu te 
ona ostaje kod amandmana pa predsjednik Amandman daje na glasdanje i utvrđuje da je  

VIJEĆE SA 7 GLASOVA „ZA“, 13 GLASOVA „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM“ 
GLASOM  

ODBILO Amandman Sanje Radolović (Klub SDP-HSU) 
 
 
Predsjednik zatim daje na glasanje točku 11.4. Zaključak o usvajanju Programa javnih potreba 
društvenih djelatnosti Grada Pule za 2021. godinu zajedno sa podnesenim Amandmanom 
Gradonačelnika, koji je postao sastavni dio akta, te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASA „PROTIV“ i sa 8 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo TOČKU 11.4. 

 
ZAKLJUČAK  
o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti 
Grada Pule za 2021. godinu 

 
 
Predsjednik daje na glasanje točku 11.5. Zaključak o usvajanju Programa javnih potreba u 
kulturi za 2021. godinu te utvrđuje da je  
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VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASA „PROTIV“ i sa 8 „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi  
za 2021. godinu 

 
 
 
AD – 12.   DONOŠENJE:  
12.1. Proračuna Grada Pule za 2021. godinu i projekcije Proračuna Grada Pule za 2022. 
            i 2023. godinu 
12.2. Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2021. godinu 
 
Predlagatelj je GRADONAČELNIK GRADA PULE BORIS MILETIĆ pa predsjednik moli 
Vesnu Sajić,  pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću upravu da obrazloži prijedlog 
akta i ujedno se izjasni o podnesenim amandmanima Siniše Gordića i Sanje Radolović te na 
Amandman Gradonačelnika, što ona i čini. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte  (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije   (predsjednik: Danijel Ferić, vijećnici su primili na tablet. 

 
PREDSJEDNI K poziva podnositelje Amandmana vijećnika Sinišu Gordića i Sanju 
Radolović da obrazlože Amandmane. 
SINIŠA GORDIĆ obrazlaže 3 amandmana na Proračun za 2021. godinu u vezi programa 
socijalizacije, samačkog hotela i naknade za novorođenčad te SANJA RADOLOVIĆ 
obrazlaže Amandman u vezi radnih bilježnica za školarce. 
 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: SINIŠA GORDIĆ; VALTER BOLJUNČIĆ - replika 
SINIŠA GORDIĆ i replika DANIJEL FERIĆ te odgovor na repliku VALTER BOLJUNČIĆ;  
ARDEMIO ZIMOLO - replika SINIŠA GORDIĆ i Danijel Ferić; SANJA RADOLOVIĆ; 
Dopunsko obrazloženje na pitanja iz rasprave: ROBERT CVEK i BORIS MILETIĆ. 
SINIŠA GORDIĆ želi istaknuti povredu Poslovnika, na što predsjednik TIZIANO SOŠIĆ  
obrazlaže odredbe Poslovnika ističući da se prigovor povrede poslovnika može dati tijekom 
rasprave, a da temeljem članka 42. st. 4. Poslovnika to više nije moguće jer je odredbom 
određeno da „nakon zaključenja rasprave predsjednik daje riječ predlagatelju da odgovori na 
pitanja koja su postavljana tijekom rasprave te Gradsko vijeće odlučuje o amandmanima i 
donosi odluke. Dakle, nakon zaključenja rasprave i dodatnih obrazloženja predlagatelja na 
pitanja iz  rasprave, nema više mjesta institutu replike ili povrede Poslovnika. 
 
Vijećnik SINIŠA GORDIĆ odustaje od amandmana 1 (program socijalizacije) s obzirom da 
je Gradonačelnik kao predlagatelj prihvatio djelomično prijedlog sa svojim amandmanom, a 
ostaje kod Amandmana 2. i 3. 
Vijećnica SANJA RADOLOVIĆ ostaje kod svog amandmana (radne bilježnice). 
 
Predsjednik daje na glasanje Amandman 2. Siniše Gordića podnesen u ime Kluba SDP-HSU 
u vezi samačkog smještaja te utvrđuje da je  



 

33 
 

VIJEĆE SA 7 GLASOVA „ZA“, 14 GLASOVA „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM“ 
GLASOM  

ODBILO Amandman 2 Siniše Gordića 
 
Predsjednik daje na glasanje Amanman 3. Siniše Goredića u ime Kluba vijećnika SDP-HSU u 
vezi naknade za  novorođenčad te utvrđuje da je  

VIJEĆE SA 8 GLASOVA „ZA“, 14 GLASOVA „PROTIV“ i sa bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA  

ODBILO Amandman 3. Siniše Gordića 
 
Predsjednik daje na glasanje Amandman vijećnice Sanje Radolović u ime Kluba vijećnika 
SDP-HSU, u vezi nabave radnih bilježnica za školarce te utvrđuje da je 

VIJEĆE SA 7 GLASOVA „ZA“, 14 GLASOVA „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM“ 
GLASOM  

ODBILO Amandman Sanje Radolović 
 
 
Nakon glasanja o amandmanima Predsjednik daje na glasanje točku 12.1. Proračun Grada 
Pule za 2021. godinu i projekcije Proračuna Grada Pule za 2022. i 2023. godinu, zajedno sa 
amandmanom Gradonačelnika koji je postao sastavni dio Proračuna te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, s 1 GLASOM „PROTIV“ i 7 SUDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

PRORAČUN 
Grada Pule za 2021. godinu i projekcije Proračuna Grada Pule za 202. i 203. godinu 

 
 
Predsjednik daje na glasanje Točki 12.2. Odluku o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2021. 
godinu te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, s 1 GLASOM „PROTIV“ i 7 „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2021. godinu 

 
 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI II. IZMJENA I DOPUNA 
                 URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA "LUNGO MARE" 
 
 Predlagatelj je GRADONAČELNIK GRADA PULE BORIS MILETIĆ pa Ingrid 
Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovnu 
obrazlaže prijedloge akta. 
 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela  
- Odbora za statut i druge opće akte  (predsjednik: Tiziano Sošić) 
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- Odbora za prostorno uređenje    (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su dobili na tablet. 
 
Budući se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje 
točku 13. Odluku o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja "Lungo mare" te 
utvrđuje da je  

VIJEĆE SA 17  GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ 
GLASA donijelo 
 

ODLUKU 
o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja "Lungo mare" 

 
 
 PREDSJEDNIK određuje pauzu u trajanju od 15 minuta 
 
 
Nakon pauze predsjednik obavještava Vijeće da su vijećnici Danijel Ferić i Sanja Radolović 
napustili sjednicu pa je na sjednici prisutno 20 vijećnika. 
 
AD – 14.   DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG  

SPORAZUMA O PRIPREMI, REALIZACIJI I PROVEDBI EU PROJEKTA  
"POBOLJŠANJE SUSTAVA VODOOPSKRBE TE ODVODNJE I  
PROČIŠĆAVANJA OTPADNIH VODA U AGLOMERACIJI PULA  
SJEVER" 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  GRADONAČELNIK GRADA PULE BORIS 
MILETIĆ pa Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovnu obrazlaže prijedloge akta, a dodatno obrazloženje po potrebi dati će Igor 
Stari, direktor Pragrande d.o.o. 
 
Izvješća nadležnih  radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte  (predsjednik: Tiziano Sošić) 
 
Budući se nitko nje javio za riječ PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 
14. Odluku o davanju suglasnosti na prijedlog Sporazuma o pripremi, realizaciji i provedbi 
EU projekta "Poboljšanje sustava vodoopskrbe te odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda u  
aglomeraciji Pula Sjever" te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 19 GLASOVA „ZA“, bez  GLASOVA „PROTIV“ i bez 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na prijedlog Sporazuma o pripremi, realizaciji i provedbi EU  
projekta "Poboljšanje sustava vodoopskrbe te odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda 
u  aglomeraciji Pula Sjever" 

 
 
 
 
AD – 15.   DONOŠENJE ODLUKE O DODJELI NEPOVRATNIH 

SREDSTAVA TRGOVAČKOM DRUŠTVU PRAGRANDE D.O.O 
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Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE BORIS 
MILETIĆ pa Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovnu obrazlaže prijedlog akta. Dodatno obrazloženje po potrebi Igor Stari, direktor 
Pragrande d.o.o. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
-Odbora za statut i druge opće akte  (predsjednik: Tiziano Sošić),  
-Odbor za plan i financije   (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su dobili na tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi je sudjelovao IGOR BELAS te INGRID BULJAN odgovor na 
pitanje, a IGOR STARI dopunsko obrazloženje. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 15. Odluku o dodjeli 
nepovratnih novčanih sredstava trgovačkom društvu Pragrande d.o.o. te nakon glasanja 
utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 16 GLASOVA „ZA“, 3 GLASA „PROTIV“ i s 1 SUZDRŽANIM“ 

GLASOM donijelo 
 

ODLUKU 
o dodjeli nepovratnih novčanih sredstava trgovačkom društvu Pragrande d.o.o. 

 

 

 
AD – 16.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE  

UGOVORA O UREĐENJU MEĐUSOBNIH ODNOSA GRADA PULA-
POLA I TRGOVAČKOG DRUŠTVA TIFON D.O.O. 

  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE BORIS 
MILETIĆ pa je Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovnu obrazložila prijedlog akta. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora a statut i druge opće akte  (predsjednik: Tiziano Sošić), vijećnici su primili na tablet. 
 
Budući se nitko ne javlja za riječ PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 
16. Odluku o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o uređenju međusobnih odnosa 
Grada Pula-Pola i trgovačkog društva Tifon d.o.o. te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 18 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i sa 2 
„SUZDRŽANA“ GLASA donijelo 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o uređenju  
međusobnih odnosa Grada Pula-Pola i TD Tifon d.o.o. 

 
AD – 17.  DONOŠENJE ODLUKE O KORIŠTENJU DIJELA NAPLAĆENIH  

SREDSTAVA KOMUNALNOG DOPRINOSA ZA DRUGE NAMJENE  
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RAZLIČITE OD NAMJENA PROPISANIH ČLANKOM 76. ZAKONA O  
KOMUNALNOM GOSPODARSTVU 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je JE GRADONAČELNIK GRADA PULE BORIS 
MILETIĆ pa Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovnu obrazlaže prijedloge akta. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:  
- Odbora za statut i druge opće akte  (predsjednik: Tiziano Sošić) vijećnici su primili na tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi je sudjelovao  vijećnik SINIŠA GORDIĆ. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 17. Odluku o korištenju dijela 
naplaćenih sredstava komunalnog doprinosa za druge namjene različite od namjena 
propisanih člankom 76. Zakona o komunalnom gospodarstvu te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 16 GLASOVA „ZA“,  bez GLASOVA „PROTIV“ i sa 4 

„SUZDRŽANA“ GLASA donijelo 
 
ODLUKU 

o korištenju dijela naplaćenih sredstava komunalnog doprinosa za druge namjene  
različite od namjena propisanih člankom 76. Zakona o komunalnom gospodarstvu 

 
 
 
AD – 18.  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU PLANA 

DAVANJA KONCESIJA ZA 2021. GODINU  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE BORIS  
MILETIĆ pa Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovnu obrazlaže prijedlog akta i amandman vijećnika Danijela Ferića podnesen u 
ime Kluba vijećnika SDP-HSU. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte  (predsjednik: Tiziano Sošić) vijećnici su primili na tablet. 
 
SINIŠA GORDIĆ u ime Kluba vijećnika DSP-HSU daje obrazloženje amandmana. 
 
Budući se nitko nije javio za raspravu predsjednik zaključuje raspravu i daje riječ 
Gradonačelniku Borisu Miletiću i  Robertu Cveku, zamjeniku Gradonačelnika za dodatno 
obrazloženje akta. 
(Sjednicu napušta Mauricio Licul) 
 
Predsjednik daje na glasanje Amandman Danijela Ferića u ime Kluba vijećnika SDP-HSU te 
utvrđuje da je  

VIJEĆE SA 3 GLASA „ZA“, 14 GLASOVA „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA“ 
GLASA  

ODBILO 
Amandman vijećnika Danijela Ferića (Klub SDP-HSU) 



 

37 
 

 
 
Predsjednik daje na glasanje točku 18. Odluku o donošenju Plana davanja koncesija za 2021. 
godinu te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, 3 GLASA „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA“ 

GLASA donijelo 
  
ODLUKU 
o donošenju Plana davanja koncesija za 2021. godinu 

 
 
 
 
AD – 19.   DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE 

O LOKALNIM POREZIMA GRADA PULE-POLA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE BORIS 
MILETIĆ pa Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovnu obrazlaže prijedlog akta i daje mišljenje o podnesenom amandmanu vijećnika 
Siniše Gordića na članak 19. akta te pročelnica Vesnu Sajić obrazlaže amandmane vijećnika 
Danijela Ferića na članak 6. i članak 10. akta. 
Mišljenje predlagatelja Gradonačelnika o amndmanima je da se isti ne prihvaćaju. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
-Odbor za statut i druge opće akte  (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za plan i financije   (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su primili na tablet. 
 
IGOR BELAS u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-a obrazlaže Amandmane na članak 10. i 6. 
prijedloga Odluke. 
SINIŠA GORDIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-a obrazlaže Amandman na članak 19. 
prijedloga Odluke. 

U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: ARDEMIO ZIMOLO te BORIS MILETIĆ dopunsko 
obrazloženje. 

Budući vijećnici Siniša Gordić i Igor Belas ostaju pri podnesenim amandmanima Kluba SDP-
HSU, Predsjednik daje na glasanje Amandman br. 1. Danijela Ferića podnesen na članak 6. 
Odluke te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 3 GLASA „ZA“, s 14 GLASOVA „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA“ 
GLASA  

ODBILO Amandman 1. Danijela Ferića podnesen na članak 6. Odluke 
 
 
Predsjednik daje na glasanje Amandman 2. Danijela Ferića podnesen na članak 10. Odluke te 
nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 3 GLASA „ZA“, sa 14 GLASOVA „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA“ 
GLASA  
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ODBILO Amandman 2. Danijela Ferića podnesen na članak 10. Odluke 
 
Predsjednik daje na glasanje Amandman Siniše Gordića podnesen na članak 19. Odluke te 
nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 5 GLASOVA „ZA“, 14 GLASOVA „PROTIV“ i bez 2 „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA  
ODBILO Amandman Siniše Gordića podnesen na članak 19. Odluke 

 

Predsjednik daje na glasanje točku 19. Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim 
porezima Grada Pule-Pola te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, s 2 GLASA „PROTIV“ i 3„SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima  
Grada Pule-Pola 

 
 
 
 
AD – 20.   DONOŠENJE:  
20.1. Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora 

Grada Pule – Pola 

20.2. Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju zakupnine, zona i djelatnosti u 
poslovnim prostoru Grada Pule – Pola 

20.3. Odluke o utvrđivanju zakupnine poslovnih prostora Grada Pule za vrijeme trajanja 
posebnih okolnosti u prosincu 2020. godini  

20.4. Odluke o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pule-Pola u 
2021. godini  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE BORIS 
MILETIĆ pa Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovnu obrazlaže prijedloge akata. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
- Odbora za statut i druge opće akte  (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbora za plan i financije   (predsjednik: Danijel Ferić) 
 
 
 
 
Budući se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i odvojeno daje na 
glasanje točke 20.1-20.4. te nakon glasanja utvrđuje da je za točku 20.1. Odluka o izmjenama 
i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora Grada Pule–Pola 
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VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez  GLASOVA „PROTIV“ i 5 SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo točku 20.1.  
 

ODLUKU  
Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora  
Grada Pule–Pola 

 
 
Predsjednik daje na glasanje točku 20.2. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o 
utvrđivanju zakupnine, zona i djelatnosti u poslovnim prostoru Grada Pule – Pola te utvrđuje 
da je 

VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez  GLASOVA „PROTIV“ i 5 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo točku 20.2.  

 
ODLUKU 
o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju zakupnine, 
zona i djelatnosti u poslovnim prostoru Grada Pule–Pola 

 
 
Predsjednik daje na glasanje točku 20.3. Odluku o utvrđivanju zakupnine poslovnih prostora 
Grada Pule za vrijeme trajanja posebnih okolnosti u prosincu 2020. godini te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 19 GLASOVA „ZA“, bez  GLASOVA „PROTIV“ i bez 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo točku 20.3.  
 
ODLUKU 
o utvrđivanju zakupnine poslovnih prostora Grada Pule za vrijeme trajanja posebnih  
okolnosti u prosincu 2020. god 

 
 

Predsjednik daje na glasanje Točku 20.4. Odluku o smanjenju zakupnine poslovnih 
prostora u vlasništvu Grada Pule-Pola u 2021. godini te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 19 GASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o smanjenju zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu  
Grada Pule-Pola u 2021. godini  

 
 
 
 
 
 
AD – 21.   DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIJEDLOGU MRTVOZORNIKA 
  ZA PODRUČJE GRADA PULE-POLA 
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Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je JE GRADONAČELNIK GRADA PULE BORIS 
MILETIĆ pa Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti  obrazlaže prijedlog akta. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte  (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbora za izbor i imenovanja   (predsjednica: Diana Kukić Dasko), vijećnici su dobili na 
tablet. 
 
Budući se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje 
Točku 21. Zaključak o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pula-Pola te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 18 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez„SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pula-Pola 

 
 
 
 
AD – 22.  DONOŠENJE ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA  

FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITIČKIH STRANAKA U  
GRADSKOM VIJEĆU GRADA PULA-POLA ZA 2021. GODINU 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE BORIS 
MILETIĆ pa Jasmina Nina Kamber, pročelnica Upravnog odjela za kulturu obrazlaže 
prijedlog akta. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte  (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbora za plan i financije   (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su dobili na tablet. 
 
Budući se nitko nije javo za riječ PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje 
Točku 22. Odluku o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka u 
Gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2021. godinu te utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 18 GLASOVA „ZA“, 1 GLASOM „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti  
političkih stranaka u Gradskom vijeću Grada Pula Pola za 2021. godinu 

 
 
 
 
AD – 23. DONOŠENJE PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA ZA 2021.  
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Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA pa Tiziano 
Sošić obrazlaže Program. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte  (predsjednik: Tiziano Sošić, vijećnici su primili nas 
tablet. 
 
 
Budući se nitko nije javo za riječ PREDSJEDMIK zaključuje raspravu  i daje na glasanje 
Točku 23. Program rada Gradskog vijeća za 2021. godinu te utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 16 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA“ 
GLASA donijelo 
 

PROGRAM RADA 
Gradskog vijeća za 2021. godinu 

 
 
 
AD – 24.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA 

  PRIJEDLOG UGOVORA O KUPOPRODAJI DIONICA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE BORIS 
MILETIĆ pa Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovnu obrazlaže prijedlog akta. 
 
Izvješća nadležnih radih tijela: 
- Odbora  za statut i druge opće akte  (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbora za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su primili na tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi je sudjelovao: SINIŠA GORDIĆ. 
 
PREDJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 24. Odluku o davanju prethodne 
suglasnosti na prijedlog Ugovora o kupoprodaji dionica te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 19  GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Ugovora o kupoprodaji dionica 

 
 
 
 
 
 
AD – 25.  IZBOR ČLANOVA SAVJETA MLADIH GRADA PULE 
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Vođenje ove točke dnevnog reda preuzima Diana Kukić Dasko, zamjenica Predsjednika 
Gradskog vijeća i predsjednica Odbora za izbor te obrazlaže točku: 
 
S obzirom da dosadašnjem sastavu Savjeta mladih Grada Pule ističe mandat, Odbor za izbor i 
imenovanja Gradskog vijeća objavio je javni poziv za kandidiranje članova Savjeta mladih i 
njihovih zamjenika te je putem nadležnog Upravnog odjela za kulturu proveo sve pripremne 
radnje i postupak za provođenje izbora.  
 
Vijećnicima je dostavljen Izvještaj o provjeri formalno pravnih uvjeta kandidata i Lista 
kandidata za izbor članova Savjeta mladih te Diana K. Dasko ukratko iznosi izvješće 
vijećnicima. 
Nakon toga se prisutnim vijećnicima dijele glasački listići sa popisom 10 važećih kandidatura 
te se provodi izjašnjavanje vijećnika tajnim glasanjem, sukladno članku 7. Odluke o osnivanju 
Savjeta mladih. Glasanje se obavlja zaokruživanjem broja ispred imena 9 kandidata od 
predloženih 10 kandidatura jer Savjet mladih Grada Pule ima 9 članova. 
Nakon glasanja određuje se pauza da bi Odbor za izbor sa službenicima nadležnog upravnog 
odjela za kulturu utvrdio  rezultate glasanja.  
U slučaju da nije moguće izabrati Savjet mladih zbog dva ili više kandidata s jednakim 
brojem glasova, glasanje se ponavlja za izbor kandidata do punog broja članova Savjeta 
mladih između onih kandidata koji u prvom krugu nisu izabrani jer su imali jednak broj 
glasova. Glasanje se ponavlja dok se ne izaberu svi članovi Savjeta mladih. 
 
Nakon utvrđivanja rezultata glasanja po točki Diana kukić Dasko, predsjednica Odbora za 
izbor i imenovanja podnosi Vijeću Izvješće o rezultatima glasanja i izbora Savjeta mladih 
Grada Pule: 
 
„Na temelju članka 10. stavak 7. Zakona o Savjetima mladih („Narodne novine“ br. 41/14), 
na 29. sjednici Gradskog vijeća Grada Pule od 10. prosinca 2020. godine, nakon raspravljanja 
Izvješća o provjeri formalnih uvjeta važećih kandidatura za članove i zamjenike članova 
Savjeta mladih, te provedenog tajnog glasanja za izbor Savjeta mladih, Odbor za izbor i 
imenovanja utvrđuje rezultate glasanja za izbor Savjeta mladih Grada Pule: 
 
Gradsko vijeće Grada Pule ima 25 vijećnika, te je štampano 25 glasačkih listića.  
Glasačke listiće preuzelo je 15 vijećnika, prema spisku vijećnika u prilogu.  
Glasalo je 15 vijećnika. 
Važećih listića bilo je 14. 
Nevažeći listić bio je 1. 
 
Slijedom provedenog tajnog glasanja pojedini kandidati za članove Savjeta mladih dobili su 
slijedeći broj glasova: 
Red 
br 

KANDIDAT  PREDLAGATELJ 
BROJ 
 GLASOVA 

 
1. 

MAJA ŠEBELIĆ 
(zamjenik: Lena Hadžić) Gimnazija Pula – Vijeće učenika 14 

2. 
ADAM VUKELIĆ 
(zamjenik: Juraj Kovačević) Udruga Institut Pula 2 

3. 
DIEGO VITASOVIĆ 
(zamjenik: Ema Ulemek) 

Udruga studenata glazbene 
pedagogije DISONANCA 

 
13 

4. 
FRAN SLIJEPČEVIĆ 
(zamjenik: Filip Licul) 

Mladež Hrvatske demokratske 
zajednice Istarske županije 

 
14 
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5. 
VALENTINA DIKOVIĆ 
(zamjenik: Denis Prenkaj) 

Udruga mladih i diplomiranih 
studenata Fakulteta ekonomije i 
turizma "Dr. Mijo Mirković" 
Sveučilišta Jurja Dobrile u Puli 13 

6. 
PAOLO PELESK 
(zamjenik: Tina Letić) 

Udruga mladih i diplomiranih 
studenata Fakulteta ekonomije i 
turizma "Dr. Mijo Mirković" 
Sveučilišta Jurja Dobrile u Puli 14 

7. 

ERIKA FILIPLIĆ 
(zamjenik: Benjamin Lukas 
Pletikos) 

Klub mladih Istarskog 
demokratskog sabora 14 

8. 
MONICA DEROCCHI 
(zamjenik: Benjamin Todorović) 

Klub mladih Istarskog 
demokratskog sabora 14 

9. 
LAURA CETINA 
(zamjenik: Matko Blašković) 

Klub mladih Istarskog 
demokratskog sabora 14 

10. 
NIKA DIKOVIĆ 
(zamjenik: Jan Franjul) 

Zajednica Talijana Pula – Comunita 
degli Italiani di Pola 

 
14 

Slijedom navedenog Gradsko vijeće prima na znanje i utvrđuje konačne rezultate izbora za 
članove i zamjenike članova Savjeta mladih kako slijedi:  
 

Na temelju članka 10. stavak 7. Zakona o Savjetima mladih („Narodne novine“ br. 
41/14), članka 7. Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Pule i članka 39. Statuta Grada 
Pule-Pola («Službene novine» Grada Pule br. 07/09, 16/09, 12/11, 1/13, 2/18 i 2/20), nakon 
provedenih izbora na 29. sjednici Gradskog vijeća Grada Pule održanoj dana 10. prosinca 
2020. godine, Gradsko vijeće utvrđuje i objavljuje  
 

KONAČNE REZULTATE IZBORA ZA 
ČLANOVE I ZAMJENIKE ČLANOVA  

SAVJETA MLADIH GRADA PULE 
 

I 
 
U Savjet mladih Grada Pule izabrani su članovi i zamjenici članova po pojedinim 
kandidacijskim listama:  
 

Red 
br 

KANDIDAT  PREDLAGATELJ 

 
1. 

MAJA ŠEBELIĆ 
(Lena Hadžić) Gimnazija Pula – Vijeće učenika 

2. 
FRAN SLIJEPČEVIĆ 
(Filip Licul) 

Mladež Hrvatske demokratske zajednice Istarske 
županije 

3. 
PAOLO PELESK 
(Tina Letić) 

Udruga mladih i diplomiranih studenata Fakulteta 
ekonomije i turizma "Dr. Mijo Mirković" 
Sveučilišta Jurja Dobrile u Puli 

4. 
ERIKA FILIPLIĆ 
(Benjamin Lukas Pletikos) Klub mladih Istarskog demokratskog sabora 

5. 
MONICA DEROCCHI 
(Benjamin Todorović) Klub mladih Istarskog demokratskog sabora 

6. 
LAURA CETINA 
(Matko Blašković) Klub mladih Istarskog demokratskog sabora 
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7. 
NIKA DIKOVIĆ 
(Jan Franjul) 

Zajednica Talijana Pula – Comunita degli Italiani di 
Pola 

8. 
DIEGO VITASOVIĆ 
(Ema Ulemek) 

Udruga studenata glazbene pedagogije 
DISONANCA 

9. 
VALENTINA DIKOVIĆ 
(Denis Prenkaj) 

Udruga mladih i diplomiranih studenata Fakulteta 
ekonomije i turizma "Dr. Mijo Mirković" 
Sveučilišta Jurja Dobrile u Puli 

 
II 

 
Članovi Savjeta mladih i njihovi zamjenici biraju se na razdoblje od tri  godine.  
 

III 
 
Savjet mladih konstituirati će se u roku od 30 dana od dana objave rezultata izbora.  
 

IV 
 
Ova Odluka objavljuje se u službenom glasniku te na mrežnim stranicama Grada Pule-Pola i 
u sredstvima javnog priopćavanja.   
 
 
 PREDSJEDNICA  
 Diana Kukić Dasko, v.r. 
 
 
 
 
 
Predsjednik Gradskog vijeća preuzima vođenje sjednice, zahvaljuje se predsjednici i 
članovima Odbora za izbor i imenovanja te u svoje osobno ime i u ime Gradskog vijeća 
čestita novoizabranim članovima Savjeta mladih te im je poželio uspješan i dobar rad.  
Predsjednik napominje da se Savjet mladih treba konstituirati u roku od 30 dana od dana 
objave rezultata izbora. 
 
Nakon toga prisutnima se obratio Gradonačelnik Gada Pule Boris Miletić te se svima 
zahvaljuje na svemu što se odradilo u ovoj godini, cijeneći angažman posebno se zahvaljuje 
vijećnicima na radu i prisustvu na sjednici. 
Želi svima dobro zdravlje, njihovim najmilijima, obiteljima sretne blagdane, koji će  biti 
možda nešto drugačiji nego što je to bilo prijašnjih  godina, ali budimo pozitivni, optimistični, 
ostanimo odgovorni, ostanimo zdravi. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Predsjednik Gradskog vijeća i zamjenica žele svima sve najbolje i ugodne blagdane. 
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OVIME JE DNEVNI RED ISCRPLJEN, TE PREDSJEDNIK ZAKLJUČUJE 29. SJEDNICU 
GRADSKOG VIJEĆA / DICHIARO CONCLUSA LA 29ma SESSIONE DEL CONSIGLIO 
MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA. 
 
 
 
 

Dovršeno u 18:18 sati 
 
 
 
 
KLASA:021-05/20-01/125 
URBROJ:      
Pula, 10.12,2020. 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
ZAPISNIK VODIO       PREDSJEDNIK 
IVAN KLARIĆ v.r        TIZIANO SOŠIĆ v.r. 
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Prilog : Popis vijećnika prisutnih na glasanju po točki Izbor Savjeta mladih Grada Pule 

 
 


